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∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·

1Ë ™E§I¢A E§TA  27-02-20  22:14  ™ÂÏ›‰·1

Ο προπαγανδιστικός μηχανι-
σμός της κυβέρνησης δούλε-
ψε στο φουλ, με στόχο να δια-

μορφώσει μια πλασματική εικόνα και 
πάλι. Υποσχέθηκαν, έταξαν αυξήσεις 
σε όλους τους συνταξιούχους, αλλά 
αποδείχθηκε στην πράξη ότι οι μισοί 
από εμάς δεν πήραμε ούτε ευρώ. Αι-
τία γι’ αυτό αποτέλεσε κυρίως η προ-
σωπική διαφορά που λειτούργησε ως 
«κόφτης» και μετέτρεψε σε λογιστικές 
και όχι ουσιαστικές τις αυξήσεις για 
ένα μεγάλο ποσοστό των συνταξιού-
χων και συναδέλφων ταχυδρομικών.

Αυτή είναι η ωμή αλήθεια συνά-
δελφοι και δεν επιτρέπεται να κλεί-
σουμε τα μάτια. Μέσω του κρεσέντο 
παραπληροφόρησης και ψευδολογί-
ας που επιδόθηκαν οι κυβερνώντες, 
συνεπικουρούμενοι από τα φίλια 
ΜΜΕ, επιχείρησαν να μας πείσουν, 
ότι όλοι οι συνταξιούχοι καρπώθηκαν 
την αύξηση. Προφανώς αυτό δεν έγι-
νε και αποδείχθηκε περίτρανα το τε-
λευταίο διάστημα. Περικοπές στο αυ-
ξημένο ποσό της σύνταξης (+7,75%) 
δεν προκάλεσε μόνο η «νεκρανάστα-
ση» της προσωπικής διαφοράς αλλά 
και η εισφορά αλληλεγγύης συνταξι-
ούχων. Ένα μέτρο που εφαρμόστηκε 
στο πρώτο μνημόνιο και συνεχίζει να 
μας… ταλαιπωρεί έως και σήμερα!

Επιπροσθέτως σημαντικές απώλει-
ες υπάρχουν από τις μεταβολές που 
προκύπτουν στη φορολογική κλίμα-
κα, εξαιτίας των αυξήσεων, πάντα εις 
βάρος των συνταξιούχων.

Αυξήσεις στις 
πραγματικές μας ανάγκες

Αυτό, όμως, που θα έπρεπε να 
προβληματίσει τους κυβερνώντες και 
διαπιστώνουμε ότι περνάει εντέχνως 
στα…μουλωχτά, είναι ότι και οι αυ-
ξήσεις που δόθηκαν δεν καλύπτουν 
τις πραγματικές ανάγκες των συντα-
ξιούχων. Και πως άλλωστε να γίνει 
αυτό, όταν η ακρίβεια και δη οι τιμές 
των τροφίμων έχουν εκτιναχθεί στα 
ύψη, τινάζοντας στον αέρα τους οικο-
γενειακούς προϋπολογισμούς μας;

Η κατάσταση έχει γίνει απελπιστι-
κή, δεν μπορούμε να ανταπεξέλθου-
με στην ακρίβεια. Καθίσταται πιο επι-
τακτική από ποτέ η ανάγκη και αυτό 
αποτελεί μήνυμα προς την κυβέρνη-
ση, να αναπροσαρμόσει τις αυξήσεις 

στις πραγματικές ανάγκες μας, αποδί-
δοντάς μας για αρχή το δώρο Πάσχα.

Επιδόματα, όπως αυτό της προ-
σωπικής διαφοράς όπως το αποκαλεί 
η κυβέρνηση, έχουν αμιγώς ψηφο-
θηρικό χαρακτήρα και εντάσσονται 
στα μέτρα με προεκλογική χροιά που 
εφαρμόζει. Στα πραγματικά-ουσιαστι-
κά προβλήματα που αντιμετωπίζουμε 
είναι σταγόνα στον ωκεανό!

Η εξαπάτηση και ο εμπαιγμός 
προς τους συνταξιούχους δεν μπορεί 
να συνεχιστεί. Πρέπει να μπει φραγ-
μός σ’ αυτή την απαράδεκτη κατάστα-
ση και να αποκατασταθούν άμεσα οι 
μέγιστες αδικίες που έχουν υποστεί οι 
απόμαχοι της εργασίας.
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Η Διοίκηση του Συλλόγου, ακο-
λουθώντας πιστά τη δέσμευση για ανα-
τροπή της επαίσχυντης απόφασης που 
περιέκοψε την αποζημίωση των συνα-
δέλφων, συνεχίζει με δυναμικό τρόπο 
τις παρεμβάσεις της.

 Μετά από πολλές οχλήσεις, κυρίως 
προς την προηγούμενη διοίκηση, έγι-
νε αποδεκτή από το νέο διευθύνοντα 
σύμβουλο του ΕΛΤΑ, με τον οποίο συ-
ναντήθηκε και συζήτησε το μείζον θέμα 

της αποζημίωσης. Θα υπάρξει και νέο 
ραντεβού, εντός των επόμενων εβδο-
μάδων με τον κ. Γρηγόρη Σκλήκα, με 
κύριο αντικείμενο συζήτησης  την απο-
ζημίωση.  Εκτιμούμε, ως Διοίκηση, ότι 
η συνάντηση με τον επικεφαλής του 
ΕΛΤΑ είχε θετικό πρόσημο. 

Πρώτον, επιτέλους κατέστη δυνα-
τή η συνάντηση και δεύτερον άνοιξε 
δίαυλο επικοινωνίας με τη Διοίκηση 
του Οργανισμού, που όλο το προη-

γούμενο διάστημα κρατούσε ερμητικά 
κλειστές τις πόρτες του διαλόγου.

Θα πορευτούμε με την ίδια θέρμη 
και δυναμική προκειμένου να φέρου-
με εις πέρας τη δύσκολη αλλά καίρια 
αποστολή μας, που είναι η απόδοση 
ολόκληρης της αποζημίωσης στους 
συναδέλφους.

ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΣΤΑ… ΧΑΡΤΙΑ

Φτάνει πια με την κοροϊδία 
Σεβαστείτε τις ανάγκες μας

Αποζημίωση:  Συνάντηση με τον νέο επικεφαλής του ΕΛΤΑ 

Με μια Ματιά

ΕΛΤΑ-Ενέργεια: 
Έκλεισε ο διακόπτης

Επιστολή στον διοικητή του 
ΕΦΚΑ – Τα αιτήματά μας

σελ. 2  

σελ. 5  

Διεξήχθη η Γενική 
Απολογιστική Συνέλευση

Πως πετσοκόπηκαν οι 
συντάξεις στα Μνημόνια

σελ. 6 - 12  

σελ. 16  

Αναλυτικά στη σελίδα 4  

Αναλυτικά στη σελίδα 3  

Η προσωπική διαφορά πετσόκοψε ή και εκμηδένισε 
τις αυξήσεις για μεγάλη μερίδα των συνταξιούχων

Καλό Πάσχα 
με υγεία!
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Η κυβέρνηση συνεχίζει 
τον εμπαιγμό και την κο-

ροϊδία προς τους συνταξιού-
χους με «όχημα» το επίδομα 
των 200-300 ευρώ. 

Αντί να προχωρήσει στην 
κατάργηση της προσωπικής 
διαφοράς που «πετσόκοψε» 
τις αυξήσεις στις συντάξεις, 
τη «νεκρανάστησε». Αντί να 
καταβάλει την 13η σύνταξη 
προς όλους τους συνταξιού-
χους ανεξαιρέτως, ενισχύο-
ντας ουσιαστικά το οικογε-
νειακό τους ταμείο, σ’ αυτή 
την εξαιρετικά δύσκολη συ-
γκυρία όπου η ακρίβεια έχει 
εκτοξευθεί στα ύψη, περιορί-
ζεται στην απόδοση επιδομά-
των.

Ούσα στην αντιπολίτευση 
πριν μερικά χρόνια, δαιμο-
νοποιούσε την επιδοματι-
κή πολιτική, την κατήγγειλε 
και υποσχόταν ότι δεν θα 
την ακολουθούσε, υιοθετώ-
ντας μόνιμα μέτρα στήριξης. 
Το μοναδικό μέτρο που μο-
νιμοποίησε και εδραίωσε  η 
κυβέρνηση, ήταν αυτό της 
προσωπικής διαφοράς, που 
όπως προαναφέραμε άφησε 

εκτός νυμφώ-
νος πολλούς 
συνταξιούχους. 
Ήταν αυτή που 
με στόμφο έλεγε 
προεκλογικά ότι 
θα καταργούσε 
την προσωπική 
διαφορά.

Το επίδο-
μ α - ψ ί χ ο υ λ α 
που έχει ως «τα-
βάνι» τα 300 ευρώ δεν καλύ-
πτει τη «ζημιά» ούτε προφα-
νώς μπορεί να ανακουφίσει 
τους συνταξιούχους που στε-
νάζουν από την ακρίβεια. Το 
επίδομα καλύπτει μόλις και 
μετά βίας δύο επισκέψεις στο 
σούπερ μάρκετ και ένα γέμι-
σμα του ρεζερβουάρ.

Γι’ αυτό παραμένουν επί-
καιρα και «ζωντανά» τα πά-
για αιτήματά του Συλλόγου 
μας και του συνταξιουχικού 
κινήματος για  αύξηση για 
όλους τους συνταξιούχους 
κατά 7,75% στις καταβαλλό-
μενες συντάξεις και χορήγη-
ση της 13ης σύνταξης, ολό-
κληρης και προς όλους. Όλα 
τα άλλα που ανακοινώνονται 

είναι ημίμετρα που κρύβουν 
ψηφοθηρικά κίνητρα και 
μόνο.

Συνολικά θα δοθεί κον-
δύλι είναι στο ύψος κοντά 
στα 300 εκατ.ευρώ και όπως 
προαναφέρθηκε καλύπτει 
πάνω από ένα 1 εκατ.συντα-
ξιούχους.

300 ευρώ θα λάβουν:

• 120.000 συνταξιούχοι το 
5% του συνόλου των συ-
νταξιούχων και με άθροι-
σμα κύριων συντάξεων από 
800 έως 1000 ευρώ το μήνα, 
.Όσοι έχουν προσωπική δια-
φορά και πήραν μόνο τα 250 
ευρώ τα Χριστούγεννα. Είναι 
370.000 συνταξιούχοι με σύ-
νταξη έως 800 ευρώ. Όσοι 

έχουν άθροισμα 
κύριων συντάξε-
ων μεταξύ 1000 
και 1100 το 
μήνα και είδαν 
μικρή ενίσχυση 
από την κατάρ-
γηση της εισφο-
ράς αλληλεγγύ-
ης, 36 ευρώ το 
χρόνο. Εδώ, θα 
έχουμε ενίσχυ-

ση πάλι 300 ευρώ και είναι 
70.000 συνταξιούχοι. Συνο-
λικά 560.000 συνταξιούχοι 
θα πάρουν τα 300 ευρώ.

250 ευρώ θα λάβουν:

• Όσοι έχουν άθροισμα κύ-
ριων συντάξεων από 1100 
έως 1600 ευρώ το μήνα και 
έχουν προσωπική διαφορά 
και ωφελήθηκαν από την κα-
τάργηση της εισφοράς αλλη-
λεγγύης. Αυτή η κατηγορία 
υπολογίζεται σε 300.000.

• Αφορά σε συνταξιούχους 
που δεν είδαν ακέραια την 
αύξηση του 7,75% αλλά 
πήραν ένα μικρό ποσοστό. 
Όσοι παίρνουν κύριες συ-
ντάξεις έως 1100 ευρώ και 

είδαν αύξηση έως 3,49% θα 
πάρουν 250 ευρώ. Αφορά 
394.000 συνταξιούχους.

200 ευρώ θα λάβουν:

• Τα 200 ευρώ θα λά-
βουν 33.000 συνταξιούχοι 
με άθροισμα σύνταξης από 
1.100 ευρώ έως 1.600 και 
έχουν πάρει αύξηση έως 
3,49%
• Επιπλέον 125.000 που 
έχουν άθροισμα έως 1.100 
ευρώ και είδαν αύξηση από 
3,5% έως 6% θα πάρουν 
200 ευρώ.

Σημειώνεται ότι όλα τα 
παραπάνω ποσά είναι μει-
κτά, ενώ το επίδομα είναι 
αφορολόγητο και ακατά-
σχετο. Εκτός επιδόματος 
μένουν οι συνταξιούχοι με 
συντάξεις άνω των 1600 
ευρώ.

Το χρονικό ενός προα-
ναγγελθέντος θανάτου 
αποτελεί η είδηση, ότι 

τα ΕΛΤΑ θα διακόψουν ορι-
στικά τις δραστηριότητές τους 
στον τομέα της Ενέργειας.  Η 
Διοίκηση του Συλλόγου στή-
ριξε με όλες τις δυνάμεις της, 
τo φιλόδοξο εγχείρημα ει-
σόδου των Ελληνικών Ταχυ-
δρομείων στην ενέργεια.

Καλέσαμε τους συναδέλ-
φους να συνδράμουν και να 

σταθούν αρωγοί στα ΕΛΤΑ, 
τα οποία ωστόσο-με ευθύνη 
των διοικήσεών τους- απέτυ-
χαν παταγωδώς. Εγκατέλει-
ψαν άκοπα την  προσπάθεια, 
παρά το γεγονός ότι η αντα-
πόκριση τόσο από τα μέλη 
μας όσο και από τους εργα-
ζόμενους ήταν σημαντική. 

Οι συνάδελφοί μας μέ-
νουν «ξεκρέμαστοι» και 
αυτό γιατί οι Διοικήσεις του 
Οργανισμού προτίμησαν να 

παραδοθούν άνευ όρων 
στα μεγάλα επιχειρηματικά 
συμφέροντα, που ούτως ή 
άλλως κάνουν κουμάντο και 
στον χώρο της ενέργειας.

Κρίμα και μόνο κρίμα που 
πετάχτηκε τόσο εύκολα στον 
κάδο των αχρήστων αυτό το 
φιλόδοξο project, που αν 
είχε προσεχθεί καταλλήλως, 
θα μπορούσε να αλλάξει τη 
μοίρα των ΕΛΤΑ…

Για την ιστορία να ανα-

φέρουμε ότι τη διακοπή της 
λειτουργίας για την ΕΛΤΑ-Ε-
νέργεια ανακοίνωσε επίση-
μα η διοίκηση του φορέα 
πριν από λίγες μέρες, απευ-
θυνόμενη προς το Ελληνικό 
Χρηματιστήριο Ενέργειας, το 
υπουργείο Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας (ΥΠΕΝ), τη 
Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας 
(ΡΑΕ) και άλλους εμπλεκό-
μενους στην αγορά (ΑΔΜΗΕ, 
ΔΕΔΔΗΕ, ΔΑΠΕΕΠ).

Επίδομα-ψίχουλα για τους συνταξιούχους 

ΕΛΤΑ - Ενέργεια:
Κλείνει τον διακόπτη 
η διοίκηση του Οργανισμού

Ρεπορτάζ - Δράσεις

ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ 
ΑΓΩΝΑΣ
Εφημερίδα

του ΠΣΣ-ΕΛΤΑ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Πρόεδρος: 
Γιώργος Πεπόνης

Αντιπρόεδρος:
Ηλίας Κουτρούλης 

Γενικός Γραμματέας: 
Αναστάσιος Γεωργιάδης

Ταμίας: 
Γιώργος Γεωργιόπουλος

Ειδικός Γραμματέας: 
Ιωσήφ Δόμβρος

Μέλη: 
Νίκος Θωμόπουλος, 
Ιωάννης Μπακάρας, 

Χρήστος Κοντός, 
Ηλίας Ακριτίδης

Υπεύθυνος Έκδοσης:
Γιώργος Πεπόνης

 Τηλ: 210-3847811 
210-3824029

Fax: 210-3847812

Συνεχίζεται ο εμπαιγμός της κυβέρνησης, σκέτη ψηφοθηρία
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Έγινε επιτέλους κατορθωτό και 
συναντηθήκαμε με το νέο διευ-
θύνοντα σύμβουλο του ΕΛΤΑ κ. 
Γρηγόρη Σκλήκα. Το βασικό θέμα 
της συνάντησής μας, αφορούσε 
την «κλοπή» της μισής αποζημίω-
σης που υπέστησαν οι συνάδελφοι 
μας από την προηγούμενη διοίκη-
ση του κ. Κωνσταντόπουλου.

Μια διοίκηση που στα χαρτιά 
εμφανιζόταν ως άριστη, αλλά στην 
πράξη αποδείχθηκε ανεπαρκής, 
αλαζονική, άχρηστη και επικίνδυ-
νη, που έφερε προβλήματα αντί 
να λύσει στα ΕΛΤΑ. Σπατάλησε τον 
πακτωλό χρημάτων που είχε στη 
διάθεσή της, αλλά δεν αρκέστη-
κε μόνο σ’ αυτό. Υφάρπαξε με το 
έτσι θέλω και τα χρήματα 700 συ-
ναδέλφων, που αποχώρησαν από 
τον ΕΛΤΑ το 2019 και το 2020.

Στη συνάντηση με τον νέο δι-
ευθύνοντα σύμβουλο του Οργα-
νισμού θέσαμε εκ νέου το ζήτημα, 
αναπτύσσοντας όλες τις πλευρές 
του, επιχειρηματολογώντας επί 
του δίκαιου αιτήματός μας για κα-
ταβολή ολόκληρου του ποσού της 
αποζημίωσης, σ’ όλους τους συνα-
δέλφους. 

Ο νέος επικεφαλής του Οργανι-
σμού δεσμεύτηκε ότι θα εξετάσει 
το θέμα, αφού ενημερωθεί διεξο-
δικά γι’ αυτό και θα μας καλέσει εκ 
νέου σε κατ’ ιδίαν συνάντηση, σε 
κάθε περίπτωση πριν το Πάσχα.

Ενόψει και της νέας επικείμενης 
συνάντησης, καλούμε την Ομο-
σπονδία των Εργαζομένων ΕΛΤΑ 
(ΠΟΣΤ ), να κινητοποιηθεί στο μέγι-
στο βαθμό με σκοπό την εφαρμο-
γή των συμφωνηθέντων  (Σ.Σ.Ε) με 
τη Διοίκηση του ΕΛΤΑ, έτσι ώστε 
οι συνάδελφοι να λάβουν τα χρή-
ματά τους.

Σε κάθε περίπτωση η Διοίκηση 
του Συλλόγου διαβεβαιώνει τους 
συνάδελφους ότι με ενότητα,  αλ-
ληλεγγύη και  φυσικά με την αρω-
γή όλων των συναδέλφων, θα 

συνεχίσει και θα κλιμακώσει τον 
αγώνα μέχρι την τελική δικαίωση. 
Τι αναφέραμε σε 
επιστολή μας 
προς τον κ. Σκλήκα

Είχε προηγηθεί αίτημα για επεί-
γουσα συνάντηση που απέστειλε η 
Διοίκηση στον κ. Σκλήκα και ανέ-
φερε τα εξής:

Kύριε Σύμβουλε,
Σας καλωσορίζουμε στην οικο-

γένεια του ΕΛΤΑ και εκφράζουμε 
τη βούλησή μας για μια καλή συ-
νεργασία.

Στην επιχείρηση που αναλάβα-
τε επικεφαλής, περάσαμε πολλά 
και καλά χρόνια, προσφέροντας 
όχι μόνο εργασία αλλά και λει-
τούργημα στους πολίτες, καθότι ο 
ΕΛΤΑ ήταν και θέλουμε να συνεχί-
σει να είναι  η υπηρεσία με τη με-
γάλη κοινωνική προσφορά. 

Έχει, λοιπόν, από καιρό σφυρη-
λατηθεί μια εξαιρετική συνεργασία 
των απόμαχων της εργασίας με την 
εκάστοτε Διοίκηση του ΕΛΤΑ, που 
είναι αμφίδρομη και δεν επηρεάζε-
ται  από πρόσωπα ούτε από κατα-
στάσεις προσωρινού χαρακτήρα.

Ζητάμε επείγουσα συνάντηση 
προκειμένου να συζητήσουμε ση-
μαντικά ζητήματα που σχετίζονται 
με τους συνταξιούχους του ΕΛΤΑ.

 Όπως γνωρίζετε, η προηγού-
μενη Διοίκηση προχώρησε στο 
«πετσόκομμα» της αποζημίωσης 
των συναδέλφων που συνταξιο-
δοτήθηκαν  το 2019 και το 2020.  
Πρόκειται για ένα εξόχως σημαντι-
κό ζήτημα, το οποίο ταλανίζει τα 
μέλη του Συλλόγου μας και για τη 
δημιουργία του οποίου ευθύνεται 
αποκλειστικά η προηγούμενη Δι-
οίκηση. 

Αυτή παραβίασε μονομερώς τη 
Συλλογική Σύμβαση Εργασίας και 
έτσι οι εργαζόμενοι που αποχώ-
ρησαν το 2019 και 2020, πήραν 
αποζημίωση αντί για 30.000ευρώ, 
τα μισά, δηλαδή 15.000 ευρώ.  Η 

επαίσχυντη αυτή απόφαση ελή-
φθη από το Δ.Σ. του Οργανισμού 
δια περιφοράς-με πρόσχημα τον 
κορονοϊό- τον Μάρτιο του 2020. 
Είχε, μάλιστα αναδρομική ισχύ για 
όσους είχαν αποχωρήσει το 2019 
και έως τη λήψη της απόφασης 
2020.

Πρέπει να σημειώσουμε το εξής 
οξύμωρο που αποτελεί και ορισμό 
της αδικίας: όσοι αποχώρησαν με 
την εθελούσια το 2021, πήραν τις 
15.000 ευρώ συν άλλες 15.000 
που πρόβλεπε η εθελούσια, δηλα-
δή το σύνολο των 30.000 ευρώ.

Ήταν η πρώτη φορά που στον 
Οργανισμό δεν εφαρμόστηκε όρος 
της Συλλογικής Σύμβασης, που 
έχει ισχύ νόμου και είναι συνταγ-
ματικά κατοχυρωμένη. Οι λόγοι 
που επικαλέστηκε η τότε Διοίκηση, 
περί οικονομικών δυσκολιών του 
ομίλου ΕΛΤΑ, ήταν προσχηματικοί 
και κάθε άλλο παρά επιβεβαιώνο-
νται από τα τραγελαφικά που βλέ-
πουν το φως της δημοσιότητας και 
αφορούν ανεξέλεγκτες σπατάλες 
του οργανισμού. 

Πρόκειται για απόφαση που 
στερείται ηθικής και εφαρμόστη-
κε αναίτια για περίπου 700 συνα-
δέλφους μας, που αποχώρησαν το 
2019 και το 2020.

Εμείς είμαστε υποχρεωμένοι 
λόγω του θεσμικού μας ρόλου, 
αλλά κυρίως διότι αυτό δεν μπορεί 
να συμβαίνει σε κράτος δικαίου,  
να θέσουμε το ζήτημα επί τάπη-
τος και στη δική σας Διοίκηση και 
παρακαλούμε να ορίσετε άμεσα 
συνάντηση με τον Σύλλογό μας, 
ευελπιστώντας ότι δεν θα ακολου-
θήσετε το παράδειγμα της προη-
γούμενης διοίκησης».

Συνάντηση της Διοίκησης του 
Συλλόγου με τον Διευθύνοντα 
Σύμβουλο του ΕΛΤΑ

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Θέσαμε επί τάπητος το μείζον ζήτημα της αποζημίωσης

Εκδόθηκε
η πρώτη δικαστική

απόφαση που
πληρώνεται από

το πρώην ΤΑΠ-ΟΤΕ

Μαζική και με έντονη αγωνιστική 
διάθεση ήταν η συμμετοχή των συ-
νταξιούχων στο Συλλαλητήριο που 
πραγματοποίησε η Συντονιστική Επι-
τροπή Αγώνα Σ.Ε.Α στην Αθήνα. Οι 
συνταξιούχοι, έστειλαν το αποφασι-
στικό μήνυμα για πραγματικές αυ-
ξήσεις στις συντάξεις και όχι κοροϊ-
δία, διαμηνύοντας ότι θα συνεχίζουν 
τον αγώνα τους όλη την επόμενη 
περίοδο για την ικανοποίηση των δί-
καιων αιτημάτων τους.

Βροντερό παρών έδωσε ο Σύλ-
λογός μας, με τον πρόεδρο Γιώργο 
Πεπόνη να είναι ένας εκ των βασι-
κών ομιλητών. Ο πρόεδρος αναφέρ-
θηκε εκτενώς σ’ όλα τα αιτήματα και 
τις διεκδικήσεις του συνταξιουχικού 
κινήματος αλλά και των συναδέλ-
φων ταχυδρομικών.

Φέτος η γιορτή της κοπής της βα-
σιλόπιτας  είχε το δικό της ξέχωρο 
χρώμα. Η Διοίκηση του Συλλόγου, 
σε αγαστή  συνεργασία με τις Πε-
ριφερειακές Επιτροπές, χάραξε τον 
οδικό χάρτη των εκδηλώσεων. Κα-
θορίστηκε να πραγματοποιηθούν 
μεσημέρι Σάββατο ή Κυριακή.  Και 
το σπουδαιότερο ο Σύλλογος  κά-
λυψε όλα τα έξοδα των εκδηλώσε-
ων   (φαγητά, ποτά, φλουριά, μουσι-
κή) από  χρήματα που σωρεύτηκαν 
τα δυο προηγούμενα χρόνια λόγω 
πανδημίας. 

Αντιπροσωπία του Συλλόγου 
βρέθηκε κοντά στους συναδέλφους 
της επαρχίας. Τους ενημέρωσε  για 
τα συνταξιοδοτικά δρώμενα, άκου-
σε τα προβλήματα τους  και γλέντη-
σε μαζί τους:

Το πρόγραμμα εκδηλώσεων
Πάτρα 14/1 • Τρίπολη 15/1 • Αθήνα 
21/1 • Αγρίνιο 28/1 • Γιάννενα 29/1
Μυτιλήνη 29/1 • Λαμία 3/2 • Λάρι-
σα 4/2 • Κοζάνη 5/2 • Θεσσαλονίκη 
11/2 • Καβάλα 12/2 • Κρήτη (Χανιά) 
18/2

Μαζική συμμετοχή 
στο Συλλαλητήριο 
των συνταξιούχων 

Κοπή της βασιλόπιτας 
και εκδηλώσεις 
σε όλη την Ελλάδα
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Στα… χαρτιά είναι η αύ-
ξηση στις συντάξεις για τους 
μισούς και πλέον συναδέλ-
φους μέλη του Συλλόγου μας. 
Πρόκειται για μια δυσμενή 
εξέλιξη την οποία είχαμε προ-
βλέψει και επισημάνει εδώ και 
καιρό. Δεν είχαμε μαντικές 
ικανότητες, απλώς τα δεδο-
μένα-στοιχεία, μιλούσαν από 
μόνα τους. Οι κυβερνώντες 
είχαν επιδοθεί σε ένας μπα-
ράζ παραπληροφόρησης και 
ψευδολογίας, σε τέτοιο βαθμό 
που τώρα γίνεται μπούμπε-
ρανγκ γι’ αυτούς. Μιλούσαν 
ότι οι αυξήσεις θα αφορούσαν 
το σύνολο των συνταξιούχων, 
όμως η πραγματικότητα τους 
διέψευσε πανηγυρικά!

Η προσωπική διαφορά 
αποτελεί τον βασικό «κό-
φτη» για τις αυξήσεις και λει-
τουργεί ως τέτοιος για όλους 
τους παλιούς συναδέλφους 
που έχουν θετική προσωπική 
διαφορά.  Χιλιάδες συνάδελ-
φοί μας δεν πήραν ούτε ένα 
ευρώ από τις αυξήσεις που 
μοίραζαν από την τηλεόραση, 
όχι μόνο ο υπουργός Χατζη-
δάκης και ο πρωθυπουργός 
Μητσοτάκης, αλλά και πολ-
λοί δημοσιογράφοι. 

Η κυβέρνηση, ενώ ορκιζό-
ταν προεκλογικά ότι θα καταρ-
γούσε το νόμο Κατρούγκαλου 
που εμπεριέχει την προσωπική 
διαφορά, δεν το έπραξε. Συν 
τοις άλλοις μας εμπαίζει υπο-
στηρίζοντας ότι τις αυξήσεις τις 
δίνει η ίδια, ενώ για όσες δεν 
αποδίδονται φταίει ο νόμος 
Κατρούγκαλου! Έχουμε τώρα 
και προσωπικό χρέος και δεν 
ντρέπονται να το επικαλούνται 
και μάλιστα αυτοί που μας δι-
αβεβαίωναν ότι μόνο βελτιώ-
σεις και αυξήσεις θα βλέπου-
με στις συντάξεις μας.

Η κυβέρνηση έχει την 
κακή συνήθεια να επικαλείται 
τους νόμους κατά το δοκούν 
και πάντα εις βάρος μας. Κα-
ταργεί ότι μας ευνοούσε όπως 
η ψηφισμένη από την ίδια 
όταν ήταν στην αντιπολίτευ-
ση, 13η σύνταξη και την ίδια 
στιγμή «συντηρεί» την προ-
σωπική διαφορά που μειώνει 
το εισόδημά μας. Παραβλέπει 
και αγνοεί επιδεικτικά ότι οι 
συνταξιούχοι αντιμετωπίζουν 
πρόβλημα επιβίωσης, εξαιτί-
ας της ακρίβειας που τους έχει 
«γονατίσει».

Δεν είναι μόνον αυτός ο 
σκόπελος που αντιμετωπίζουν 
οι συνάδελφοι συνταξιούχοι, 
που υπέστησαν ψυχρολουσία 
μπροστά από τα ΑΤΜ, περιμέ-
νοντας να λάβουν την… αυξη-

μένη σύνταξή τους. Είναι και 
αυτός της εισφοράς αλληλεγ-
γύης για τους συνάδελφους 
που η σύνταξή τους-με την 
αύξηση- υπερβαίνει τα 1.400 
ευρώ. Από κει που δεν είχαν 
καμία υποχρέωση καταβολής 
(Ε.Α.Σ) – Ειδικής Εισφοράς Αλ-
ληλεγγύη), αναγκάζονται να 
καταβάλλουν εισφορά 3%. 
Υπάρχουν και άλλοι συνά-
δελφοι που με την αύξηση οι 
αποδοχές τους υπερβαίνουν 
τα 1.700 ευρώ και έτσι η ει-

σφορά αλληλεγγύης διπλα-
σιάζεται και από το 3%  πάει 
στο 6%. Ετσι, σημαντικό μέρος 
της αύξησης εξαϋλώνεται για 
να καλύψει την εισφορά αλλη-
λεγγύης στην πρώτη περίπτω-
ση και την αυξημένη εισφο-
ρά στην δεύτερη περίπτωση. 
Επίσης σημαντικές απώλειες 
υπάρχουν με τις μεταβολές 
που προκύπτουν στη φορολο-
γική κλίμακα, εξαιτίας των αυ-
ξήσεων, πάντα σε βάρος μας.

Σε κάθε περίπτωση η περι-
βόητη αύξηση στις συντάξεις, 
υπολογίζεται ότι δεν «αγγί-
ζει» πάνω από 1 εκατομμύριο 
συνταξιούχους που μένουν 
εκτός νυμφώνος, είτε εξαιτί-
ας της προσωπικής διαφοράς 
είτε λόγω παρακράτησης και 
διπλασιασμού της εισφοράς 

αλληλεγγύης.
Αποδεικνύεται εν τοις 

πράγμασι ότι η αύξηση στις 
συντάξεις έχει λογιστική απει-
κόνιση για ένα πολύ μεγάλο 
ποσοστό των συνταξιούχων, 
κάτι που η κυβέρνηση όσο 
και αν προσπαθεί, δεν μπο-
ρεί να το κρύψει. Πρόκειται 
για εξαπάτηση, εμπαιγμό και 
δημιουργική λογιστική για 
μεγάλο αριθμό συναδέλφων 
μας. Ούτε βεβαίως δύναται να 
πείσει την κοινή γνώμη ότι η 

χορήγηση επιδόμα-
τος για όσους έχουν 
προσωπική διαφο-
ρά, αποτελεί ισοδύνα-
μο για τη 
μη πραγ-
μ α τ ι κ ή 
αύξηση 
των συ-
ντάξεων.

Εμφανίζεται το « φ α ι ν ό -
μενο», με ευθύνη της κυβέρνη-
σης, να έχουμε συντάξεις δύο 
ταχυτήτων και να μεγαλώνει 
το χάσμα μεταξύ παλαιών και 
νέων συνταξιούχων. Οι νέοι 
λαμβάνουν μια αξιοπρεπή σύ-
νταξη και ένα καλό επικουρικό.

Μπροστά σ’ αυτή την κα-
τάσταση και αντιλαμβανόμε-
νη ότι έχει αποκαλυφθεί ο 
εμπαιγμός προς τους συντα-
ξιούχους, η κυβέρνηση τρέχει 
έντρομη πάλι να κοροϊδέψει 
όσους δεν πήραν αύξηση ή 
πήραν γελοία ποσά μεταξύ 5 
και 10 ευρώ, προσφέροντας 
επιδόματα, χωρίς μόνιμο χα-
ρακτήρα επί των αποδοχών 
μας. Δηλαδή και προσωρινά 
και ψίχουλα. Κάτι που δεν θα 
το έπραττε αν δεν υπήρχε το 
κίνητρο της υφαρπαγής των 
ψήφων στις επικείμενες εκλο-
γές.

Συνάδελφοι & 
Συναδέλφισσες

Έχουμε γίνει μάρτυρες 
αλλεπάλληλων εμπαιγμών, 
με τρανταχτό παράδειγμα να 
αποτελεί αυτό που συνέβη με 
τα αναδρομικά. Όπως θυμά-
στε, οι κυβερνώντες δεν υλο-
ποίησαν την απόφαση του ΣτΕ 
για τα δώρα και τα επικουρι-
κά, «απαγορεύοντας» στους 
συνταξιούχους που δεν είχαν 
καταθέσει αγωγή, να προσφύ-
γουν στη δικαιοσύνη. Τώρα, 
βέβαια, ενόψει των εκλογών 

ετοι-
μάζουν 

το έδαφος υποσχόμενοι την 
καταβολή των αναδρομικών 
στο μέλλον και σε δόσεις.

Η πραγματικότητα είναι 
αμείλικτη και δεν συνάδει με 
την προπαγανδιστική μηχανή 
της κυβέρνησης. Χρόνια τώρα 
το εισόδημά μας συρρικνώ-
νεται και αυτοί ξεδιάντροπα 
συνεχίζουν να μας εξαπατούν, 
προσφέροντας μια αύξηση 
κατώτερη του πληθωρισμού 
στους νεώτερους από μας και 
από τίποτα έως ψίχουλα στους 
παλαιότερους. 

Ας το ξέρουν καλά, όμως, 
ότι δεν θα συμβιβαστούμε 
ποτέ με τα «χαμένα».

Ζητάμε
• Τα αναδρομικά (κύρια 
σύνταξη, επικουρικό και 
δώρα) για όλους και χωρίς 
προαπαιτούμενα
• Αυξήσεις για τους συνά-
δελφους που έχουν προ-
σωπική διαφορά και όχι 
προεκλογικό επίδομα εξα-
πάτησης
• Την 13η σύνταξη ολό-
κληρη και για όλους.
• Να αρθεί η μέγιστη αδι-
κία που συντελείται με το 
επικουρικό μας. Επανυπο-
λογισμό και για τους πριν το 
2015.
• να καταβληθεί η αποζη-
μίωση τους συναδέλφους 
μας που συνταξιοδοτήθη-
καν το 2019 και 2020.

Μότο της κυβέρνησης η παραπλάνηση των συνταξιούχων  
Αυξήσεις των συντάξεων στα χαρτιά 

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Λογιστική ήταν η αύξηση για πολλούς συνταξιούχους

Η προσωπική διαφορά έκοψε ή και εκμηδένισε 
τις αυξήσεις σε συναδέλφους
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Νέα επιστολή για την αποζημίωση προς τους 
υπουργούς Ψηφιακής Διακυβέρνησης και Οικονομικών

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Επιστολή στον υπουργό 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
Κυριάκο Πιερρακάκη και τον 
υπουργό Οικονομικών Χρή-
στο Σταϊκούρα, για το θέμα 
της αποζημίωσης των συ-
ναδέλφων ταχυδρομικών, 
απέστειλε η Διοίκηση του 
Συλλόγου.

Η επιστολή έχει ως εξής:
Αξιότιμοι κύριοι υπουργοί,

Ενόσω συνεχίζεται η δι-
ελκυστίνδα για την ευθύνη 
λήψης υπουργικών αποφά-
σεων, οικονομικής και διοι-
κητικής φύσεως για ζητήμα-
τα που αφορούν τα ΕΛΤΑ, 
700 οικογένειες ταχυδρομι-
κών βρίσκονται στο έλεος 
της ανάλγητης απόφασης 
που έλαβε η προηγούμενη 
Διοίκηση του Οργανισμού, 
εξαϋλώνοντας την αποζημί-
ωση των δικαιούχων.

Πρέπει να ομιλούμε τη 
γλώσσα της αλήθειας και 
αυτή επιτάσσει να σας ανα-
φέρουμε το εξής: Αμφότε-
ροι είστε αρμόδιοι, ο ένας 
για τα οικονομικά ο άλλος 
για τη διαχείριση, για τα 
τεκταινόμενα και τη λήψη 
κεφαλαιωδών αποφάσεων 

που σχετίζονται με τα ΕΛΤΑ.
Μια τέτοια απόφαση, 

υψίστης ηθικής αλλά και 
πρακτικής σημασίας πρέ-
πει να λάβετε άμεσα, έστω 
και αν έχετε επιδείξει… 
θαυμαστή καθυστέρηση, 
για το θέμα των 700 συνα-
δέλφων που παραμένουν 

χωρίς την καταβολή απο-
ζημίωσης, την οποία όφειλε 
να είχε καταβάλλει ο Οργα-
νισμός.

Καλείστε να βρείτε την 
ενδεδειγμένη λύση και να 
πάψετε να παίζετε «κρυ-
φτό», πετώντας το μπαλάκι 
της ευθύνης. Το επίμαχο ζή-
τημα που ταλανίζει τα μέλη 
του Συλλόγου μας, πρέπει 
να λήξει με εντολή σας. Και 
πρέπει αυτό να γίνει τώρα, 
χωρίς περαιτέρω καθυστε-
ρήσεις. 

Υπηρετείτε ένα κράτος 
δικαίου που υποχρεούται 
να διορθώνει τις αδικίες και 
διατηρεί τις κοινωνικές και 
οικονομικές ισορροπίες.

Επισυνάπτετε το σχετικό 
εξώδικο προς τη Διοίκηση 
των ΕΛΤΑ που παραμένει 
αναπάντητο.

Επιστολή στον Διοικητή 
του ΕΦΚΑ Παναγιώτη Δουφε-
ξή, απέστειλε η Διοίκηση του 
Συλλόγου.

Η επιστολή έχει ως εξής:
Κύριε Διοικητά,
Οι «πληγές» που έχετε 

ανοίξει με τη υποβάθμιση 
του ΤΑΠ-ΟΤΕ, με υπαιτιότητα  
και της κυβέρνησης, δεν λένε 
να κλείσουν, γεγονός που 
επιτείνει την ταλαιπωρία των 
συναδέλφων μας και εντείνει 
το χάος και την αταξία αναφο-
ρικά με την επίλυση των υπο-
θέσεών τους.

Τελευταίο «κρούσμα», το 
οποίο υπέπεσε στην αντίλη-
ψη της Διοίκησης του Συλ-
λόγου, είναι το ΤΑΠ-ΟΤΕ 
ασχολείται με εκκρεμείς πε-
ριπτώσεις, όπως ανάκληση 
αποφάσεων συνταξιοδό-
τησης και ένταξης στο νόμο 
4387/2016, διαδοχική ασφά-
λιση όσον αφορά τα ένσημα 
του εξωτερικού, διόρθωση 

άλλων λαθών κτλ, μόνο για 
περιπτώσεις που έχουν χρο-
νικό ορίζοντα έως το 2019. 
Για όλες τις μετέπειτα υποθέ-
σεις, που φτάνουν έως και τις 
ημέρες μας, δεν τις αγγίζουν 
καν, κάτι που προφανώς δεν 
είναι επιτρεπτό και αποτελεί 
εμπαιγμό για χιλιάδες συνα-
δέλφους που βρίσκονται σε 
αναμονή.

Την ίδια στιγμή πολλοί 
συνάδελφοι διαμαρτύρο-
νται -και δικαίως- για τη νέα 
μετακόμιση-μεταφορά του 

τ.ΤΑΠ-ΟΤΕ, από την Ομόνοια 
(Αγ.Κωνσταντίνου 16), στο 
Μεταξουργείο (Μυλλέρου 
13). Υποστηρίζουν ορθώς ότι 
ο νέος χώρος βρίθει προβλη-
μάτων, όντας εγκαταλελειμ-
μένος και χωρίς την κατάλ-
ληλη υποδομή. Επίσης είναι 
μη προσβάσιμος από όλες τις 
δημόσιες συγκοινωνίες, κάτι 
που δυσκολεύει αφάνταστα 
τους συνταξιούχους, που 
επιθυμούν να επισκεφτούν τα 
νέα γραφεία, προκειμένου να 
τακτοποιήσουν τις υποθέσεις 

τους εκ του σύνεγγυς.
Ένα ακόμη σημαντικό 

θέμα που πρέπει να επισημά-
νουμε, είναι το γεγονός ότι η 
ΗΔΙΚΑ δεν έχει απεικονίσει 
στα ενημερωτικά σημειώματα 
σύνταξης, την ορθή προσωπι-
κή διαφορά μετά την αύξηση 
που προέκυψε την 1/1/2023.

Η ΗΔΗΚΑ έχει την μηχα-
νογραφική ευθύνη, ωστόσο η 
αποτελεσματικότητά της κρί-
νεται με αρνητικό πρόσημο. 
Η ανάθεση έργων σε ιδιώτες 
και όχι η πρόσληψη μόνιμου 
προσωπικού, δεν έχει απο-
δειχθεί ορθή επιλογή, βά-
σει των αστοχιών και λαθών 
που εντοπίζονται συνεχώς σε 
πλείστες περιπτώσεις συνταξι-
οδοτικών περιπτώσεων.

Σας καλούμε να επιλη-
φθείτε των θεμάτων και να 
διορθώσετε άμεσα τα μείζονα 
προβλήματα που έχουν προ-
κύψει από τις δυσλειτουργίες 
του e-ΕΦΚΑ.

Επιστολή στον Διοικητή του ΕΦΚΑ

Νέα επιστολή στον υφυπουρ-
γό Εργασίας Παναγιώτη Τσα-
κλόγου, για το επικουρικό 
των ταχυδρομικών συνταξι-
ούχων, απέστειλε η διοίκηση 
του Συλλόγου μας.
Η επιστολή έχει ως εξής:
Αξιότιμε κ.υπουργέ

Δυστυχώς, παρόλο που 
περιμέναμε να υποβάλλετε 
στη Βουλή την τροπολογία 
για το θέμα του επικουρικού 
μας, για το οποίο σας έχουμε 
οχλήσει επανειλημμένως , δι-
απιστώσαμε ότι ούτε αυτή τη 
φορά δώσατε λύση. 

Συνεχίζετε να κλείνετε τα 
μάτια σε μια ανείπωτη αδικία, 
σε μια στρέβλωση της κοινής 
λογικής αλλά και συνταγματι-
κής κανονικότητας, που όπως 
έχουμε επαναλάβει πολλάκις 
στο παρελθόν, πρέπει να δι-
ορθωθεί.

Επιβάλλεται κύριε υπουρ-
γέ να σταματήσει επιτέλους ο 
επαίσχυντος διαχωρισμός των 
συνταξιούχων στους αποχω-
ρήσαντες  πριν και μετά την 
1/1/2015. Είναι απαράδεκτο 
οι συνάδελφοι που συνταξιο-
δοτήθηκαν πριν την εν λόγω 
ημερομηνία να λαμβάνουν 
μέχρι και το ήμισυ της επικου-
ρικής σύνταξης που εισπράτ-
τουν οι «νέοι» συνάδελφοι 
μας, παρ’ότι και οι δύο κατη-
γορίες είχαν ασφαλιστεί στον 
ίδιο φορέα, πλήρωναν τις 
ίδιες εισφορές και είχαν ανά-
λογο  ασφαλιστικό χρόνο.

Η αδικία πρέπει να απο-
κατασταθεί εδώ και τώρα, 
με την υποσημείωση πως η 
επίλυση του ζητήματος δεν 
νοείται να μετατραπεί σε προ-
εκλογική «παροχή». Αποτελεί 
αυτονόητη πράξη για μας και 
επ’ αυτής θα κριθείτε είτε θε-
τικά είτε αρνητικά από τους 
συναδέλφους.

Nέα παρέμβαση για 
το επικουρικό μας
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Ο πρόεδρος του Συλλό-
γου Γιώργος Πεπόνης 

αναφέρθηκε διεξοδικά στις 
δράσεις και στις πρωτοβου-
λίες που ανέπτυξε η διοίκη-
ση, κάνοντας μια περιεκτική 
αναδρομή στα πεπραγμένα 
της, ενώ οριοθέτησε και 
τους στόχους του Συλλό-
γου στο άμεσο μέλλον.

Γιώργος Πεπόνης

Πρόεδρος:
Συνάδελφοι, συνα-

ντιόμαστε και πάλι σε μια 
δύσκολη συγκυρία. Έχει 
προηγηθεί το ανείπωτο σι-
δηροδρομικό δυστύχημα 
στα Τέμπη, ενώ νιώθου-

με ακόμη στο πετσί μας το 
αντίκτυπο από τα τρία Μνη-
μόνια και τις περικοπές που 
υποστήκαμε, αλλά και από 
την πανδημία. Την ίδια στιγ-
μή ο πόλεμος στην Ουκρα-
νία μαίνεται και οι τράπεζες 
στην Αμερική και στην Ευ-
ρώπη κλυδωνίζονται συθέ-
μελα, μαζί και το παγκόσμιο 
χρηματοπιστωτικό σύστημα 
της χώρας.

Είμαστε μάρτυρες του 
ξεσηκωμού στη Γαλλία 
για τις συντάξεις, για την 
τραγωδία στα Τέμπη στην 
Ελλάδα (8 Μάρτη), ακόμη 
και στη Γερμανία τα συν-
δικάτα και οι εργαζόμενοι 
ξεσηκώθηκαν. 

Συνάδελφοι πρέπει να 
κάνω μια αναδρομή για να 
δούμε τι έγινε με τις συντά-
ξεις μας, κατά την περίοδο 
των τριών μνημονίων αλλά 
και εντεύθεν. 

Με το πρώτο Μνημό-
νιο  περικόπηκαν τα δώρα 
στα 400 200 και 200 ευρώ, 
μπήκε η μεγάλη κράτηση 
της Ειδικής Εισφορά Αλλη-

λεγγύης (ΕΑΣ). Οι κρατή-
σεις αυτές βγήκαν νόμιμες 
από το ΣτΕ, για να πληρώ-
σουμε το δημόσιο χρέος 
και να σωθεί η πατρίδα. 
Παρόλα αυτά έμεινε κάποιο 
λίπος στις συντάξεις μας. 
Με το δεύτερο Μνημόνιο, 
όμως, έγινε η μεγάλη σφα-
γή καθώς εξαφανίστηκαν 
το υπόλοιπο των δώρων 
και περικόπηκαν κι άλλο 
τις συντάξεις μας με τους 
νόμους 4051 και 4093. Στο 
τρίτο Μνημόνιο καταργή-
θηκε το ΕΚΑΣ, επιβλήθηκε 
το 6% κράτηση υπέρ υγεί-
ας, οι νέες συντάξεις περι-
κόπηκαν κατά 20%. Εμείς 
οι συνταξιούχοι του ΕΛΤΑ 
πέσαμε μαλακά λόγω των 
αυξημένων εισφορών που 
πληρώναμε. Τότε βρέθηκε 
το τέχνασμα με την προ-
σωπική διαφορά, το οποίο 
ήταν… έξυπνο μεν, αφού 
δεν κόπηκαν οι συντάξεις, 
όπως απαιτούσαν οι δανει-
στές αλλά και η Νέα Δη-
μοκρατία. Δεν περιμέναμε 
ότι αυτό θα μπορούσε να 

λειτουργήσει χωρίς τα μνη-
μόνια. Η κυβέρνηση της ΝΔ 
αντί να καταργήσει το νόμο 
Κατρούγκαλου όπως είχε 
δεσμευτεί προεκλογικά, νε-
κρανάστησε την προσωπι-
κή διαφορά.

Μετά το 2016 οι συντά-
ξεις μας, κύριες και επικου-
ρικές είναι αξιοπρεπείς. Η 
μεταμνημονιακή λιτότητα 
όμως δεν λέει να κοπάσει 
Μας λεηλάτησαν, μας γο-
νάτισαν, ο κόμπος έφτασε 
στο χτένι. Δεν μπορούμε 
άλλο να πληρώνουμε τις 
τεράστιες αυξήσεις στο 
ρεύμα,  στα καύσιμα, βασι-
κά είδη κατανάλωσης. Εί-
ναι η ώρα να πούμε φτά-
νει πια με την κρίση, δεν 
θα την πληρώσουμε εμείς 
με τους εργαζόμενους και 
τη μεσαία τάξη.

Κοιτάξτε τη μεσαία τάξη 
υπερφολογείται αλλά κατά 
την κυβέρνηση αρκεί να μη 
ζούνε σε βάρος τους οι πιο 
αδύναμοι και φτωχοί. Το να 
τα κλέβουν από αυτούς και 
να τα δίνουν στους πλούσι-

ους δεν πειράζει. 
Η κυβερνητική μηχανή 

καίει λάδια για τα γρανά-
ζια γυρίζου ανάποδα. Τα 
δίνουν όλα στους ιδιώτες 
ακόμη και το νερό! Προ-
χωρούν σε απευθείας ανα-
θέσεις και λένε ψέματα με 
το τσουβάλι. Ο δραστήρι-
ος υπουργός μας αποδει-
κνύεται μηχανή οπισθο-
δρόμησης. Πουλάει και 
χαρίζει δημόσια περιου-
σία. Μπίζνες και ίσως γι’ 
αυτό ήταν υπό συνεχή πα-
ρακολούθηση. 

Το επιτελικό κράτος κα-
ταρρέει, η τραγωδία των 
Τεμπών αποκάλυψε τη γύ-
μνια του. Και ο Μητσοτάκης 
δηλώνει ολική άγνοια για 
όλα!

Να πούμε και για το κα-
τάντημα του ΕΦΚΑ, όπου 
κομματικά στελέχη διορί-
ζονται Γενικοί Διευθυντές 
και Διευθυντές με μισθούς 

Γενική Συνέλευση

Εγκρίθηκε ο οικονομικός και διοικητικός απολογισμός

  Συνέχεια στη σελίδα 7    

Ψήφο εμπιστοσύνης στη Διοίκηση 
έδωσε η Γενική Συνέλευση
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8.000 ευρώ. Μας έχουν αρ-
νηθεί κάθε αίτημα για συνά-
ντηση.  Αίσχος!

Η κυβέρνηση φτιάχνει 
καλές για μας ιστορίες και 
σε καμία περίπτωση δεν θα 
αφήσει την αλήθεια να τις 
χαλάσει. Αυτή η πολιτική 
θα είχε ναυαγήσει από τις 
αρχές της διακυβέρνησης 
της Νέας Δημοκρατίας, αν 
δεν είχε τους δημοσιογρά-
φους ναυαγοσώστες. Τώρα 
λίγο δυσκολεύονται με τα 
συλλαλητήρια, τις αντιδρά-
σεις του κόσμου στον δρό-
μο, ακόμη και στα γήπεδα.

Θέλουμε κράτος πρό-
νοιας, όχι φιλανθρωπία με 
τα pass, που είναι δικά μας 
χρήματα στην ουσία. Βλέ-
πουμε αποφάσεις του Αρεί-
ου Πάγου για πλειστηρια-
σμούς λαϊκών κατοικιών, 
τους παρόχους ενέργειας 
να έχουν υπερκέρδη!

Το κράτος είναι διαλυ-
μένο και έχει μετατραπεί 
σε εργαλείο εξυπηρέτησης 
των λίγων, των φίλων των 
ισχυρών. Στη θέση του έχει 
δημιουργηθεί ένα σύγχρο-
νο παρακράτος που κάνει 
παρακολουθήσεις και υπο-
κλοπές.

Ας έρθουμε τώρα στα 
δικά μας

Η κυβερνητική πολιτική 

απέναντι στους συνταξιού-
χους είναι ανάλγητη και σε 
πλήρη αντίθεση με όσα το 
κόμμα της N.Δ. και ο ίδιος 
ο κύριος Μητσοτάκης μας 
είχε υποσχεθεί.

Τρεις υπουργοί Γεραπε-

τρίτης, Σκέρτσος και Βρού-
τσης στον πρώτο χρόνο 
της κυβερνητικής θητείας, 
είπαν προσωπικά σε μένα 
το κάτω τελείωσε. Μπήκε 
πάτος στο βαρέλι.

Τι είδαμε συνάδελφοι;
Την προσωπική διαφο-

ρά να νεκρανασταίνεται, να 
δίνονται αναδρομικά μόνο 
για το 11μηνο και για κύρια 
σύνταξη, όχι για τα επικου-
ρικά και δώρα. Να μπαίνει 
φόρος αντί να εισπράττου-
με τους τόκους από τα ανα-
δρομικά, που προέρχονται 
από αποφάσεις δικαστηρί-
ων και να απαγορεύονται 
με νόμο νέες αγωγές.

Είδαμε πάνω από 1 εκα-
τομμύριο συνταξιούχους 
να μην λαμβάνουν αύξηση 
στις συντάξεις τους και τη 
13η σύνταξη που την ψή-
φισαν όλοι, να την κόβει η 
Νέα Δημοκρατία.

Εμείς, ως Διοίκηση, κα-
ταθέσαμε τροπολογία στη 
Βουλή για το επικουρικό 
μας, πραγματοποιήσαμε 
κινητοποιήσεις και άλλες 
ενέργειες για το θέμα της 
αποζημίωσης και είχαμε 
πρόσφατα συνάντηση με το 
νέο Διευθύνοντα Σύμβου-

λο των ΕΛΤΑ.
Αισθανόμαστε απολύ-

τως το βάρος των ευθυνών 
μας ως Διοίκηση και το 
ρόλο που καλούμαστε να 
επιτελέσουμε. Ισως ήθελε 
κάτι παραπάνω αλλά το πα-
λέψαμε και με καλές συμ-
μαχίες. Οι νέοι μας βάζουν 
τα γιαλιά, καθώς «ποτάμια» 
αυτών ξεχύνονται στους 
δρόμους, στις πλατείες σ’ 
όλη τη χώρα.

Εμείς προτάσσουμε το 
συλλογικό συμφέρον ανυ-
στερόβουλα με τεκμηριω-
μένες θέσεις και αποφασι-
στικότητα. 

Ποιος και με ποια επιχει-
ρήματα μπορεί να πει ότι το 
επικουρικό και η αποζημίω-
ση δεν πρέπει να λυθούν;

Οσον αφορά την ευκο-
λία να μας χρεώσουν κά-
ποιοι κάπου, δεν έχει κα-
μία τύχη, γιατί εμείς έχουμε 
αποδείξει τον αυτόνομο και 
ακηδεμόνευτο χαρακτήρα 
του Συλλόγου μας.

Η κριτική που κάνω-κά-
νουμε είναι αποκλειστικά 
κατά της πολιτικής που 
βλάπτει τα συμφέροντά 
μας και η αγωνία μου είναι, 
λόγω κυρίως των οικονο-
μικών δυσκολιών των συ-
ναδέλφων, πως θα τα φέ-
ρουμε βόλτα, πως δεν θα 
χάσουμε άλλα και πως θα 
ανακτήσουμε κάποια από 
τα χαμένα.

Οι άξονες στους οποί-
ους κινούμαστε δεν έχουν 
χρώμα. Δεν είναι γαλάζιο, 
δεν είναι κόκκινο, δεν είναι 
πράσινο.

Απευθύνω προσκλητή-
ριο σε όλους σας και σ’ αυ-
τούς που έχουν κομματική 
ταυτότητα και το μόνο  που 
τους ζητώ είναι να μη τη 
φέρουν πάνω τους όταν θα 
μιλάνε για τα προβλήματα 
των συναδέλφων τους.

Εγώ που ασχολούμαι με 
το Σύλλογο είμαι απολύτως 
αφοσιωμένος, το έχω προ-
τεραιότητα και αυτό που 

ζητώ είναι να στηρίξετε τον 
Σύλλογο με τη συμμετοχή 
σας.

Για την αντιμετώπιση 
των δυσκολιών απαιτείται 
αλληλεγγύη των μελών και 
αδιάρρηκτη ενότητα όλων 
μας.

Εχουμε πολλά πράγμα-
τα να κάνουμε, έχουμε να 
λύσουμε το επικουρικό και 
την αποζημίωση. Οσο πιο 
πολλοί και ενωμένοι, τόσο 
περισσότερα θα καταφέ-
ρουμε. Εύχομαι πρωτίστως 
υγεία προσωπική και οικο-
γενειακή. 

Καλό Πάσχα μην πω 
καλό καλοκαίρι.

Νίκος Θωμόπουλος

Νίκος Θωμόπουλος:
Συναδέλφισσες και Συ-

νάδελφοι,
Η σημερινή μας συνέ-

λευση γίνεται κάτω από το 
βαρύ πέπλο πένθους και 
οδύνης για τους δεκάδες 
συνανθρώπους μας που 
χάθηκαν και ανείπωτης 
οργής για τις εγκληματικές 
ευθύνες των υπηρεσιακών 
παραγόντων και των κυ-
βερνήσεων της τελευταίας 
εικοσιπενταετίας.

Η συνέλευση μπορεί να 
είναι απολογιστική αλλά 
πρέπει να πάρει αποφάσεις 
που θα είναι μείζονος ση-
μασίας για την πορεία του 
Συλλόγου μας αλλά και την 
εν γένει πορεία του κινήμα-
τος των Συνταξιούχων.

Από την παρουσίαση 
και ανάλυση των κρίσιμων 
θεμάτων που μας απασχο-

λούν θα εξαχθούν τα ανά-
λογα συμπεράσματα και θα 
συνταχθούν τα απαραίτητα 
ψηφίσματα.

Μετά από 13 χρόνια 
δραματικών μειώσεων και 
παγώματος των συντάξεων, 
ήρθε η ώρα των αυξήσεων.

Οι αυξήσεις αυτές δεν 
ήταν αποτέλεσμα διαπραγ-
ματεύσεων των οργανώσε-
ών μας με το κράτος αλλά 
ήταν προαποφασισμένες 
από το μνημόνιο που υπο-
γράφτηκε στις 13 Ιουλίου 
2015 από τον τότε πρωθυ-
πουργό και νομοθετήθηκαν 
από το τερατούργημα του 
νόμου 4387/2016.

Σύμφωνα με το νόμο 
αυτό, η αύξηση θα ήταν το 
άθροισμα του 50% της ετή-
σιας αύξησης του ΑΕΠ και 
του 50% του ετήσιου πλη-
θωρισμού.

Δεν υπήρχε πρόνοια για 
τα προηγούμενα χρόνια 
με δεδομένο ότι το ΑΕΠ το 
2021 αυξήθηκε 8,4% , το 
2020 μειώθηκε, το 2019 
αυξήθηκε 1,9% και 1,6% 
το 2018, ο νόμος ήταν σα-
φής, καμία αύξηση πριν την 
31.12.2022.

Η αύξηση λοιπόν του 
7,75% ήταν υποχρεωτικό 
να περάσει από τις συμπλη-
γάδες των νόμων 3863 
και 3865/2010 και του ν. 
4387/2016.

Σύμφωνα με τον ν. 3863 
και τον ακόμη μέσα σε λί-
γες μέρες αυστηρότερο 
3865, όσοι είχαν ακαθάρι-
στες αποδοχές πάνω από 
1.401 ευρώ, τους επεβλήθη 
η ΕΑΣ 3% μέχρι τα 1.700 
ευρώ, πάνω από 1.701 - 
2.000 το 3% γίνεται 6% 
από το πρώτο ευρώ, μετά 
από 2001 - 2300 γίνεται 7% 
κλπ. Πολλοί συνάδελφοί 
μας πήραν την μισή αύξη-
ση, διότι την άλλη μισή την 
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Στις 28 Μαρτίου πραγματοποιήθηκε η Γενική 
Απολογιστική Συνέλευση του Συλλόγου, 
με τη συμμετοχή δεκάδων μελών μας.

Σ’ αυτή εγκρίθηκε ομόφωνα
ο οικονομικός απολογισμός και 
ο διοικητικός απολογισμός 2021-2022
ο οικονομικός προϋπολογισμός 2023

Επιπρόσθετα εγκρίθηκε ψήφισμα με τις 
θέσεις και τα αιτήματα του Συλλόγου.
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Γράφει ο πρόεδρος 
Γιώργος Πεπόνης

Γενική Συνέλευση

πήρε η ΕΑΣ επειδή βρέθη-
καν στην αλλαγή της κλί-
μακας για λίγα ευρώ. Η εν 
λόγω εισφορά επιβάλλεται 
εδώ και 12 χρόνια υπέρ 
«ΑΚΑΓΕ» και συγκαταλέ-
γεται στο πρώτο μνημόνιο. 
Στόχος αυτού του κουμπα-
ρά ήταν να κλείσουν οι 
τρύπες των ταμείων προκει-
μένου να διασφαλισθεί η 
απρόσκοπτη καταβολή των 
συντάξεων. Για φέτος οι συ-
νταξιούχοι θα δώσουν στο 
ΑΚΑΓΕ το συνολικό ποσό 
ων 476.000.000 ευρώ και 
το κράτος 681.000.000. Τε-
λευταία φορά που ο προ-
ϋπολογισμός έκανε χρή-
ση των αποθεματικών του 
ΑΚΑΓΕ ήταν το 2017. Έχουν 
περάσει 6 χρόνια και ο λο-
γαριασμός παραμένει αλώ-
βητος στην Τράπεζα της Ελ-
λάδος διότι το ασφαλιστικό 
σύστημα δεν χρειάστηκε 
να βάλει χέρι σε αυτόν τον 
κουμπαρά.

Ήρθε η ώρα λοιπόν 
το συνταξιουχικό κίνημα 
ενωμένο να απαιτήσει την 
άμεση μείωση μέχρι ορι-
στικής κατάργησης αυτής 
της εισφοράς.

Η δεύτερη συμπληγάδα 
είναι ο νόμος Κατρούγκα-
λου, ο οποίος εφηύρε  και 
επέβαλε την προσωπική δι-
αφορά και σήμερα 900.000 
συνταξιούχοι δεν πήραν 
ούτε ένα ευρώ αύξηση. 

Ο νόμος Κατρούγκαλου 
έχει χαρακτηρισθεί μνημο-
νιακός και παρά τις σοβαρές 
διορθώσεις που επέφερε ο 
νόμος Βρούτση δεν κατά-
φερε να προσβάλει τον πυ-
ρήνα αυτού του νόμου που 
μεταξύ των άλλων, είναι 
το ποσοστό των αυξήσεων 
και η προσωπική διαφορά. 
Επειδή τα 2.500.000 των 
συνταξιούχων είναι ένα 
καθοριστικό για την ομαλή 
πορεία της χώρας εκλογι-
κό Σώμα, τα κόμματα της 
αντιπολίτευσης άρχισαν 

τον αγώνα «εκμαυλισμού» 
των συνταξιούχων. Πριν 
τα Χριστούγεννα, όταν τα 
συνταξιουχικά Σωματεία 
επισκέφτηκαν τον αρχηγό 
της Αξιωματικής αντιπολί-
τευσης και ζήτησαν την κα-
τάργηση της προσωπικής 
διαφοράς, τους απάντησε 
με ευθύτητα ότι αυτό δεν 
μπορεί να γίνει, διότι είναι 
αποτέλεσμα συμφωνιών 
που περιλαμβάνονται στο 
Γ΄ μνημόνιο.

Στις 23.1.23 σε συνάντη-
ση που είχε με τους συντα-
ξιούχους του Αιγάλεω δε-
σμεύτηκε ότι θα καταργήσει 
την προσωπική διαφορά. 
Θαυμάστε «αξιοπιστία».

ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ

Το θέμα αυτό έχει ανα-
λυθεί με όλους τους τρό-
πους πολλές φορές, έχει 
συμπληρώσει σχεδόν μια 
δεκαετία και ακόμη απα-
σχολεί τα 2.500.000 συντα-
ξιούχους.

Μετά την έκδοση των 
2287 και 2288/10.6.15 απο-
φάσεων του ΣτΕ δημιουρ-
γήθηκε πρόσφορο έδαφος 
για την κατάθεση αγωγών 
από χιλιάδες συνταξιού-
χους. Η τότε κυβέρνηση  
ΤΣΙΠΡΑ αγνόησε τις αποφά-
σεις του ΣτΕ και με το νόμο 
Κατρούγκαλου θεώρησε 
ότι τα χρήματα που λαμβά-
ναμε μέχρι 31.12.2014 ήταν 
συνταγματικά ορθά. Οι χι-
λιάδες συνταξιούχοι υπήρ-
ξαν θύματα εκμετάλλευσης 
των δικηγορικών γραφεί-
ων που υποχρεώθηκαν σε 
αποικιοκρατικές συμβάσεις 
με 8% επί των ακαθαρίστων 
ποσών που θα εισέπρατταν 
ακόμα και  με κυβερνητικές 
αποφάσεις.

Η ΔΑΚΕ ως υπεύθυνη 
και μοναδικά αξιόπιστη 
δύναμη στο Σύλλογο που 
σέβεται και στηρίζει τους 
συναδέλφους, μετά από 

έρευνα της δικηγορικής 
αγοράς βρήκε δικηγόρους 
με 2% επί του καθαρού πο-
σού.

Η τότε Κυβέρνηση του 
ΣΥΡΙΖΑ όφειλε να δώσει τα 
αναδρομικά στους συνταξι-
ούχους και να κλείσει την 
φάμπρικα των δικαστηρί-
ων. Δεν το έκανε. Μετά την 
έκδοση της απόφασης του 
ΣτΕ το 2020, που υποχρέω-
νε την πολιτεία να δώσει τα 
αναδρομικά μόνο σε όσους 
είχαν κάνει αγωγή, ήρθε η 
κυβέρνηση με γενναία από-
φαση του πρωθυπουργού 
και τα έδωσε σε όλους. Την 
ενέργεια αυτή τη χαιρέτησα 
με ανάρτηση στα κοινωνικά 
δίκτυα FB. Η ΣΥΡΙΖΟΠΑΡΕΑ 
θίχτηκε γιατί δεν ήθελε 
αυτή την καθαρή λύση. 
Απομένουν τα αναδρομικά 
του 11μήνου Δώρων και 
επικουρικών, τα οποία απο-
τελούν στοιχείο διαπραγμά-
τευσης συνταξιούχων και 
κυβέρνησης.

Παρουσία μου στην τη-
λεόραση.

Μετά από προσπάθειες 
για προβολή των σοβαρών 
θεμάτων μας με κάθε τρό-
πο και μέσον στις 9.2.23 
και ώρα 11.30 μου εδόθη η 
δυνατότητα να εμφανιστώ 
στον τηλεοπτικό σταθμό 
Action 24 και να θέσω με 
υπευθυνότητα και σαφή-
νεια τα  πιο σοβαρά θέμα-
τα που απασχολούν όλους 
τους συνταξιούχους: όπως 
τη ληστρική εισφορά αλ-
ληλεγγύης συνταξιούχων 
(ΕΑΣ), την προσωπική δι-
αφορά, τα αναδρομικά και 
την αδικία στις επικουρικές  
συντάξεις που αφορά τους 
συνταξιούχους των ΕΛΤΑ. 

Σχετικά με τις πρώτες 
δικαστικές αποφάσεις για 
τα αναδρομικά, θεωρώ 
απαραίτητο να τονίσω ότι 
αυτές αφορούν την περί-
οδο από 11/6 - 31/12/15 
συμπεριλαμβάνουν δώρα 

600 ευρώ και ένα ποσό για 
επικουρικές και τόκους. 
Δίνουν όμως αφορμή στο 
γνωστό δικηγορικό γρα-
φείο, που ανέλαβε τις αγω-
γές να «βάλει χέρι» και στα  
αναδρομικά των κύριων 
συντάξεων που πήραμε το 
2020 με απόφαση του πρω-
θυπουργού. Το πιο άδικο 
σε αυτή την περίπτωση είναι 
ότι το δικηγορικό γραφείο 
ζητάει το 8% στο ακαθάρι-
στο  ποσό χωρίς να ληφθεί  
υπόψη ότι  πολλοί από 
εμάς πληρώσαμε φόρο, με 
τις συμπληρωματικές δη-
λώσεις 2015, 2016, που 
ξεπερνάει το 40%.  Αυτά τα 
χρήματα (8%)που εμείς δεν 
βάλαμε στην τσέπη μας, το 
συγκεκριμένο δικηγορι-
κό γραφείο, τα απαιτεί και 
όποιος αρνηθεί απειλείται 
με εξώδικο, όπως συνέβη 
με συνάδελφός μας από το 
Ξυλόκαστρο.

Ε Π Α Ν Υ Π Ο Λ Ο Γ Ι -
ΣΜΟΣ ΣΥΝΤΑΞΕΩΝ

Τα τελευταία χρόνια η 
ΔΑΚΕ ενημέρωσε και ενη-
μερώνει τους συναδέλφους 
μας που συνταξιοδοτήθη-
καν πριν την 13.5.2016 ότι 
έχουν δικαίωμα να ζητή-
σουν τον επανυπολογισμό 
της σύνταξής τους σύμφω-
να με τις διατάξεις του νό-
μου 4387/2016.

Δεκάδες συνάδελφοί 
μας, μας εμπιστεύτηκαν και 
κατέθεσαν τις σχετικές αι-
τήσεις. Επειδή το θέμα είχε 
βαλτώσει, το μήνα Οκτώ-
βριο, η Διοίκηση της ΔΑΚΕ 
έστειλε επιστολή με τα ονό-
ματα αυτών των συναδέλ-
φων στο αρμόδιο Υπουρ-
γείο και ήδη η έκδοση των 
σχετικών αποφάσεων τείνει 

να ολοκληρωθεί. Όσοι συ-
νάδελφοι δεν έχουν υπο-
βάλει σχετική αίτηση ας επι-
κοινωνήσουν μαζί μου.

ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΕΙΣ

Η «κλοπή» των 15.000 
από την ιερή αποζημίωση 
των 730 συναδέλφων μας 
θα μείνει στην μνήμη μας 
ως η πιο ανέντιμη και ανή-
θικη πράξη της τότε Διοί-
κησης, Δεκέμβριος 2018, 
που αποφάσισε την πράξη 
αυτή από 1.1.2019. Το γε-
γονός αυτό επιβεβαιώνεται 
καθόσον  οι συνάδελφοι 
έπαιρναν 5000 ευρώ περί-
που ανά δίμηνο. Το πιο ση-
μαντικό είναι ότι η διοίκηση 
Αθανασίου που ανανεώθη-
κε τον Αύγουστο του 2018 
παρέμεινε επικεφαλής των 
ΕΛΤΑ μέχρι την 9/10/2019, 
οπότε αντικαταστάθηκαν  
μόνο τρίαα μέλη και τα 
υπόλοιπα συνέχισαν. Η 
«ΣΥΡΙΖΟΠΑΡΕΑ» όμως και 
οι κολαούζοι τους αγωνί-
ζονται λυσσωδώς να στρέ-
ψουν την προσοχή των 
συναδέλφων στο νέο διευ-
θύνοντα σύμβουλο ο οποί-
ος διοίκησε με απαράδεκτο 
τρόπο.

Επίσης θα χαρακτηρι-
σθεί ως η πιο μεγάλη ήττα 
του συνδικαλιστικού κινή-
ματος στα ΕΛΤΑ. Το συν-
δικάτο δεν αντέδρασε, ως 
όφειλε, ως είχε ιερή υπο-
χρέωση διότι περί αυτού 
πρόκειται. Είναι γνωστό ότι 
οι ταχυδρομικοί δεν είχαν 
λογαριασμό ΕΦΑΠΑΞ και η 
αποζημίωση όσων αποχω-
ρούσαν από την υπηρεσία 
είχε και το χαρακτήρα εφά-
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Όσοι θέλετε να έχετε καθημερινή, υπεύθυνη και αξιό-
πιστη ενημέρωση για τα θέματά μας, γίνεται μέλη της 
ομάδας ΔΑΚΕ Συνταξιούχων ΕΛΤΑ στο Facebook.
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Γενική Συνέλευση

παξ. Έτσι είχε «θεσπισθεί» 
η αποζημίωση μέσα από 
συνεχείς συμβάσεις είχε δι-
αμορφωθεί στο ποσό των 
30.000 ευρώ.

Άφησε τους συναδέλ-
φους στο έλεος της Διοί-
κησης. Το συνδικάτο,  τους 
δύο πρώτους μήνες του 
2019, που είδε τις προθέ-
σεις της έπρεπε να σημάνει 
γενική κινητοποίηση όλων 
των στελεχών του να προ-
χωρήσει σε κατάληψη της 
Απελλού και να εκδιώξει 
την Διοίκηση εάν δεν έκανε 
πίσω.

Δυστυχώς δεν έκα-
νε ούτε αυτά τα απλά. Με 
το πλούσιο πρόγραμμα 
της εθελουσίας εξόδου 
των 2.000 συναδέλφων 
που στοίχισε στους Έλ-
ληνες φορολογούμενους 
140.000.000 ευρώ, ήταν 
πολύ εύκολο να εντάξει 
τους 730 συναδέλφους σε 
αυτό το πρόγραμμα.

Ένα πρόγραμμα που 
στήθηκε στο πόδι χωρίς 
αναλογιστική μελέτη, χω-
ρίς σοβαρότητα, χωρίς λο-
γική.

Για να χρυσώσει το χάπι 
στους συναδέλφους ανέλα-
βε τη δαπάνη των ενδίκων 
μέσων στα πρωτοβάθμια 
δικαστήρια και όταν χάθη-
καν τα πρώτα, «αρνήθηκε» 
να αναλάβει την δαπάνη 
για το Εφετείο.

Από την πλευρά της πα-
ράταξής μου, κυρίως αλλά 
και του Συλλόγου, έχουν 
γίνει και γίνονται προσπά-
θειες εξωδικαστικής λύσης

Το προεκλογικό συλ-
λαλητήριο της 24.5.2022 
έληξε άδοξα λόγω της ανι-
κανότητας  του Προεδρεί-
ου να διαχειριστεί την ισχύ 
που μας έδωσαν οι εκατο-
ντάδες συνάδελφοί μας.

ΠΑΡΑΛΛΗΛΗ ΚΑΙ 
ΣΥΜΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΗ 
ΑΣΦΑΛΙΣΗ

Πολλοί συνάδελφοι πε-
ριμένουν χρόνια να βρεθεί 
λύση για τον επανυπολογι-
σμό της σύνταξής τους σύμ-
φωνα με την παράλληλη 
και συμπληρωματική ασφά-
λιση που είχαν. Μπροστά 
σ’ αυτή την αδικαιολόγητη 
ταλαιπωρία των συναδέλ-
φων μας και προκειμένου 
να δοθεί άμεση λύση, στεί-
λαμε σχετικές επιστολές 
στο αρμόδιο Υπουργείο με 
ορισμένα ενδεικτικά ονόμα-
τα συναδέλφων μας. Μετά 

από σύντομο χρονικό δι-
άστημα οι Υπηρεσίες του 
ΕΦΚΑ έλαβαν εντολή για 
άμεση τακτοποίηση των συ-
ντάξεων αυτών.

Κ Α Τ Α Ρ Γ Η Σ Η 
ΤΙΤΛΟΥ ΔΑΚΕ

Μετά τις τελευταίες 
εκλογές άρχισαν να εμφα-
νίζονται τα πρώτα έντονα 
σημάδια αντιδημοκρατικής 
συμπεριφοράς εκ μέρους 
του προεδρείου. Στο Δ.Σ. 
της 28.6.2022 το Προεδρείο 
διαμόρφωσε πρόταση που 
έλεγε ότι απαγορεύουμε 
από τούδε και στο εξής τη 
χρήση του τίτλου ΔΑΚΕ στα 
προς δημοσίευση κείμενά 
της. Προηγουμένως είχαν 

αναφέρει ότι πρέπει να αγω-
νιστούμε για την επίλυση 
των χρόνιων προβλημάτων 
των συναδέλφων μας γιατί 
μέχρι σήμερα δεν έχουμε 
καταφέρει τίποτε. Αφού λοι-
πόν δεν είχαν λύσει κανένα 
πρόβλημα θεώρησαν ανα-
γκαίο, τις δύσκολες τούτες 
εποχές, να λύσουν έστω και 
ένα πρόβλημα. Αυτό της 
κατάργησης του τίτλου μας. 
Θαυμάστε αντιδημοκρατική 
συμπεριφορά, θαυμάστε 
αυταρχισμό και φασίζουσα 
συμπεριφορά. Αποφάσισαν 
οι 5 της «συριζοπαρέας» 
να απαγορεύσουν σε εμάς 
τους 4 κατά το δόγμα «απο-

φασίσαμε και διατάσσου-
με» να κάνουμε χρήση του 
τίτλου μας όπου και όποτε 
εμείς κρίνουμε απαραίτητο. 
Αποφάσισαν οι «δημοκρά-
τες» να μας  στερήσουν το 
ιερό δικαίωμα του αυτο-
προσδιορισμού. Ναι, κύριοι 
συνάδελφοι αποφάσισαν 
να βάλουν τη ΔΑΚΕ στο 
γύψο. Ντροπή!!
Πολιτιστικές εκδηλώσεις

Έγιναν για πρώτη φορά 
χωρίς επιβάρυνση των συ-
ναδέλφων επειδή έγινε δε-
κτή η εισήγηση της ΔΑΚΕ 
στο Δ.Σ. του Δεκεμβρίου 
που είπε «όλα ελεύθερα 
και τώρα και πάντα».

ΧΟΡΗΓΗΣΗ
13ης ΣΥΝΤΑΞΗΣ

Τα γεγονότα των δύο 
τελευταίων ετών με τις αυ-
ξήσεις σε όλα τα είδη από 
τον εισαγόμενο πληθω-
ρισμό μας υποχρεώνει να 
ζητήσουμε την άμεση χορή-
γηση της 13ης σύνταξης σε 
όλους τους συνταξιούχους. 
Επίσης την κατάργηση της 
συμμετοχής στα φάρμακα 
όλων των συνταξιούχων. 
Εμείς οι συνταξιούχοι είμα-
στε οι καλύτεροι πελάτες 
των φαρμακείων. Το 6% 
υπέρ υγείας που επέβαλε 
η προηγούμενη κυβέρνηση 
σε όλες τις αποδοχές μας 
είναι ικανό να καλύψει τη 
συμμετοχή μας στα φάρμα-

κα. Ήρθε η ώρα όλοι μαζί, 
ενωμένοι, να αγωνισθούμε 
για τα σοβαρά προβλήμα-
τα που μας απασχολούν 
και περιμένουν λύση.  Η 
πατρίδα μας τα τελευταία 4 
χρόνια έχει μπει σε τροχιά 
σταθερής πορείας και  οι-
κονομικής ανάπτυξης. Χαί-
ρει πρωτόγνωρης διεθνούς 
προβολής και ταυτόχρονα 
έχει εμπεδωθεί στο λαό 
το αίσθημα εθνικής ασφά-
λειας. Χρέος μας είναι να 
διασφαλίσουμε ότι αυτή η 
καλή πορεία θα συνεχισθεί. 
Και δεν θα ξαναζήσουμε 
τα δραματικά γεγονότα της 
περιόδου 2015 – 2018 και 
ούτε θα ξεχάσουμε ότι ο 
ΣΥΡΙΖΑ υποθήκευσε την 
εθνική περιουσία για 99 

χρόνια.
Εύχομαι σε όλους Υγεία, 

καλό Πάσχα και καλή Ανά-
σταση.

Ο Θεός μαζί σας.

Τάσος Γεωργιάδης

Τάσος Γεωργιάδης: 
Προτείνω στο σώμα την 
έγκριση του οικονομικού 
και διοικητικού απολογι-
σμού. Αυτή η συνέλευση 
γίνεται κάτω από τη δίνη 
της τραγωδίας των Τεμπών. 
Δημιουργήθηκε ένα τοξι-
κό κλίμα που έχει περάσει 
στην κοινωνία. Δεν νοείται 
σε μια δημοκρατική χώρα, 
ο υπουργός Εργασίας να μη 
δέχεται να μας συναντήσει. 
Ο κ.Χατζηδάκης έχει χρό-
νο, όμως, να πιάνει στασίδι 
στον ΣΚΑΙ και να μοιράζει 
χρήματα. Έχουμε χρέος 
να απαλλαγούμε γρήγορα 
από τον κ.Χατζηδάκη και 
την κυβέρνησή του.  

Ο Σύλλογός μας και το 
Ενωτικό Ψηφοδέλτιο έχει 
δρομολογήσει μεγάλες 
εξελίξεις στους συνταξιού-
χους. Παλεύουμε για την 
αποζημίωση, για να ανα-
τρέψουμε την επαίσχυντη 
απόφαση της διοίκησης των 
ΕΛΤΑ. Στην αύξηση μετοχι-
κού κεφαλαίου μας είπαν 
ότι μέτοχος είναι ένας και 
δεν ονομάζουν το κράτος. 
Εμείς δεν πήγαμε μόνοι μας 
ως πρόεδρος και γραμματέ-
ας, αλλά όλοι μαζί στη συ-
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νάντηση.
Φάνηκε ένας διευθύνων 

σύμβουλος που μας είπε 
ότι δεν γνώριζε το θέμα. 
Αποδείχθηκε όμως από 
την κουβέντα, ότι το ήξερε 
καλά το θέμα. 

Αυτό το τοξικό κλίμα 
που έχει μεταφερθεί από 
την κυβέρνηση και στη δι-
οίκηση των ΕΛΤΑ το συ-
ναντάμε συνεχώς. Στα 400 
εκατομμύρια δεν έβαλαν τα 
10 εκατομμύρια της αποζη-
μίωσης των συναδέλφων. 
Είχε χρήματα για να δώ-
σει μπόνους στα στελέχη, 
στους Πάτσηδες.

Έχουμε έναν ΕΦΚΑ που 
δεν μπορεί να βγάλει συ-
ντάξεις αλλά ούτε και να 
δώσει αυτές. 

Όλο αυτό το κλίμα είναι 
αποτέλεσμα της φτωχοποί-
ησης της πολιτικής των ιδι-
ωτών. Έχουν πάει σε πλει-
στηριασμό του κατώτατου 
μισθού, χωρίς να λογίζουν 
τίποτα. Σήμερα στο ταμείο 
μας, δεν υπάρχει υπάλλη-
λος να υλοποιήσει τις εγκυ-
κλίους για την ανάπτυξη, να 
προχωρήσει μια σειρά από 
υποθέσεις και περιπτώσεις 
συναδέλφων.

Το μέλλον μας είναι 
δυσοίωνο, αλλά προσπα-
θούμε να αναδείξουμε τα 
ζητήματα. Η πολιτική του 
νεοφιλελευθερισμού απο-
δοκιμάζεται σ’ όλη την Ευ-
ρώπη, στη Γαλλία και στη 
Γερμανία.

Για τα αναδρομικά, ο 
Σύλλογος έκανε αυτό που 
έπρεπε και χάρη στις προ-
σπάθειές μας, αποδόθηκαν 
χρήματα στους συνταξιού-
χους. 

Γιάννης Μπακάρας:
Συναδέλφισσες  και Συ-

νάδελφοι Χαιρετώ την ση-
μερινή μας συγκέντρωση 
και σας ευχαριστώ για την 
παρουσία σας. Παρουσία 
που θέλουμε να είναι δι-
αρκής και έντονη σε όλες τι 

εκδηλώσεις του Συλλόγου, 
που γίνονται για να υπερα-
σπιστούμε τα συμφέροντά 
μας. Με την «προεκλογική» 
τοποθέτηση ο Πεπόνης επι-
σήμανε, τα κατά την άποψή 
του, λάθη που έκανε  η Κυ-
βέρνηση. Ξέχασε, εσκεμ-
μένα βέβαια, να πει ποιος 
«ευθύνεται» για: Την διπλή 
αύξηση στις συντάξεις. Την 
αύξηση στον κατώτατο μι-
σθό τρεις φορές. Την επι-
στροφή των αναδρομικών 
στις κύριες συντάξεις. Την 
μείωση του ΕΝΦΙΑ κατά 
37%.  Την μείωση της φο-
ρολογίας. Την επαναφορά 
στον χάρτη των συντάξε-
ων χηρείας  και άλλα πολ-
λά που όλοι γνωρίζουμε. 
Όπως γνωρίζουμε  και ποιοι 
εφήβραν την προσωπική 
διαφορά, έκοψαν το ΕΚΑΣ, 
αύξησαν τις κρατήσεις υγεί-
ας, από 4 σε 6%, εξαφάνι-
σαν τις συντάξεις χηρείας 
κάτω των 55 ετών και πή-
γαν τα όρια συνταξιοδότη-
σης στα 67 έτη . Όμως δεν 
έχω πρόθεση να ανταγωνι-
στώ τον Πεπόνη στην προε-
κλογική του  ομιλία και θα 
σταθώ σε θέματα καθαρά 
του Συλλόγου μας. Ξεκινώ-
ντας την τοποθέτησή μου 
θα αναφερθώ στο θέμα των 
εκλογών:

ΕΚΛΟΓΕΣ
Στις 15 και 16 Ιουνίου  

πραγματοποιήθηκαν εκλο-
γές, για πρώτη φορά με 
διαφορετικό τρόπο από το 

παραδοσιακό της επιστολι-
κής  ψήφου. Η διαφορετι-
κότητα  ήταν διπλή. Ψήφος  
την 15 Ιουνίου ηλεκτρονι-
κά, όπως προστάζει ο νό-
μος και την 16 Ιουνίου με 
κάλπη σε 10 πόλεις έδρες 
των Περιφερειακών Διευ-
θύνσεων και την Αθήνα. 
Οι δυσκολίες πολλές. Κά-
ποιες οφείλονταν στο πρω-
τόγνωρο γεγονός, κάποιες 
στην άγνοια αυτών που 
ηγήθηκαν της κατάστασης, 
και κάποιες  στην ανεπάρ-
κεια της εταιρείας που η 
πλειοψηφία ανακάλυψεκαι 
τι εννοώ. Είναι δυνατόν να 
καλούνται 12.000 συνταξι-
ούχοι να ψηφίσουν πρώτη 
φορά ηλεκτρονικά και η 
Εταιρεία που έχει αναλά-
βει αυτό το δύσκολο έργο 
όχι μόνο να μην τους ενη-
μερώσει, ούτε με ένα ηλε-
κτρονικό μήνυμα, αλλά 
να μη οργανώσει ούτε μια 
δοκιμαστική ψηφοφορία 
και αυτό παρά τις  συνεχείς  
μας επισημάνσεις προς την 
πλειοψηφία. Λέω πλειοψη-
φία, γιατί με την εταιρεία 
φάντασμα δεν είχαμε κα-
μιά επαφή. Ούτε εμφανί-
στηκαν στις προεκλογικές 
συνεδριάσεις του ΔΣ που 
γίνονταν γι αυτό το λόγο.

Αποτέλεσμα ήταν την 
ημέρα των εκλογών να απο-
δειχτεί περίτρανα η ανεπάρ-
κεια της εταιρείας και η σκο-
πιμότητα της  επιλογής της 
από  την πλειοψηφία , κα-
θώς έστειλε τοe-mailγια την 
ψηφοφορία σε διαφορετική 
ηλεκτρονική διεύθυνση και 
έτσι εκατοντάδες συνάδελ-
φοι, που είχαν γραφτεί να  
ψηφίσουν ηλεκτρονικά, να 
μην το κατορθώσουν. Το 
αρνητικότερο σημείο των 
τελευταίων εκλογών, ήταν 
ότι και με τους δυο τρό-
πους ψήφισαν μόνο 2700 
συνάδελφοι, μόλις το 22%. 
Αυτό οφείλεται στο λαθε-
μένο χειρισμό της πλειοψη-

φίας, να βάλει κάλπες μόνο 
σε 10 πόλεις, παρά τη δική 
μας διαφορετική θέση. 

Τέλος πάντων αποτυ-
πώθηκε ένα αποτέλεσμα 
καθόλα έγκυρο, λαμβα-
νομένων υπόψη όλων των 
παραπάνω παραγόντων. Η 
ΔΑΚΕ αύξησε τη δύναμή 
της  κατά 33% και απέσπα-
σε 4 από τις 9 έδρες και εί-
ναι η μόνη παράταξη που 
είναι κερδισμένη.  Όπως 
γράψαμε στην εφημερίδα 
μας οι συνάδελφοι αντιλή-
φθηκαν το ρόλο που έπαι-
ξαν όλα αυτά τα χρόνια τα 
δεκανίκια της πλειοψηφίας 
και τους αντάμειψαν ανα-
λόγως και απάλλαξαν την 
παράταξη από τους δούρει-
ους ίππους. Εμείς υποσχό-
μαστε και ήδη  το κάνουμε 
πράξη, να πολλαπλασιά-
σουμε τις προσπάθειές μας 
με επιδίωξη  στην διάρκεια 
αυτής της θητείας μας να 
λυθούν όσο γίνεται περισ-
σότερα από τα προβλήμα-
τά μας . Σπουδαιότερα των 
οποίων θεωρούμε τα εξής:                                             
- Προσωπική Διαφο-
ρά   - Αναδρομικά Επι-
κουρικών και Δώρων.                                                                                                            
– Αποζημιώσεις συνα-
δέλφων που αποχώρη-
σαν το 2019 και 2020.                                                                 
-Επικουρικές Παλαιών συ-
νταξιούχων.

Π Ρ Ο Σ Ω Π Ι Κ Η 
ΔΙΑΦΟΡΑ

Η προσωπική διαφορά 
είναι το όνειδος των συ-
νταξιοδοτικών νόμων και 
όχι μόνο. Όταν θεσπίστηκε 
με το νόμο Κατρούγκαλου, 
δεν ενόχλησε τόσο και δεν 
προκάλεσε τις αντιδράσεις 
που έπρεπε γιατί είχε τον 
όρο οι συνταξιούχοι να συ-
νεχίσουν να παίρνουν όλη 
τη σύνταξη. Όμως παρακά-
τω υπήρχε και άλλος όρος 
στον ίδιο νόμο, που έλεγε 
ότι η όποια αύξηση δοθεί 
στο μέλλον, πρώτα θα κα-
λύψει την προσωπική δια-

φορά.  Γι αυτό και πρόσφα-
τα, που δόθηκε η γενναία 
αύξηση του 7,75%, οι συ-
νάδελφοι που λόγω αυτής 
της διάταξης δεν την πήραν, 
αισθάνονται και είναι αδι-
κημένοι. Η όποια επιπλέον 
χειρονομία από την πλευ-
ρά της πολιτείας γίνεται ( 
200,250, 300 ευρώ) μειώνει 
την αδικία αλλά δεν  την 
εξαλείφει.

Μεγάλο επίσης πρόβλη-
μα δημιουργεί η προσωπι-
κή διαφορά και στις συντά-
ξεις χηρείας καθόσον για να 
εκδοθεί σύνταξη χηρείας 
αφαιρείται πρώτα η προ-
σωπική διαφορά.    Έχουμε  
υποχρέωση σαν συνταξι-
ουχικό  κίνημα συνολικά 
να την  προτάξουμε στους 
αγώνες μας για την άρση 
αυτής της αδικίας.

ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΕΣ
Εμείς οι παλαιοί συ-

νταξιούχοι έχουμε χάσει 
μέχρι και το 60% των 
επικουρικών μας συντά-
ξεων.   Αυτό είναι άδικο 
και παράλογο. Δεν μπο-
ρεί εργαζόμενοι στο ίδιο 
εργοδότη, ασφαλισμένοι 
στον ίδιο φορέα ασφά-
λισης, να πληρώνουν τις 
ίδιες εισφορές, να έχουν 
τα ίδια χρόνια ασφάλι-
σης και να έχουν τέτοια 
απόκλιση στα ποσά των 
συντάξεων επειδή συντα-
ξιοδοτήθηκαν με διαφορά 
μιας μέρας 31.12.2014 και 
1.1.2015. Και αυτή αδι-
κία  λύνεται με νομοθετι-
κή ρύθμιση και προς αυτή 
την κατεύθυνση πρέπει 
να κινηθούμε.  Γι όλα  τα 
παραπάνω θέματα έχουμε 
κάνει συνεχείς επαφές και 
παραστάσεις σε φορείς και 
Υπουργεία, καταθέτοντας 
συγκεκριμένες έγγραφες 
και προφορικές προτάσεις 

Γενική Συνέλευση
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τις οποίες θέσαμε και υπό-
ψη του Πρωθυπουργού.

Π Ε Ρ Ι Φ Ε Ρ Ε Ι Α Κ Ε Σ 
ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ

Στις τελευταίες εκλογές 
οι συνάδελφοι ανέδειξαν με 
την ψήφο τους τις διοικήσεις 
των Περιφερειακών Επιτρο-
πών. Αυτή είναι μια κατά-
κτηση, που για να μη μείνει 
στα χαρτιά, πρέπει οι ίδιοι οι 
συνάδελφοι να σταθούν δί-
πλα στους ανθρώπους που 
διάλεξαν να τους εκπροσω-
πήσουν σε τοπικό επίπεδο. 
Στις επισκέψεις που κάναμε 
στην περιφέρεια για το κό-
ψιμο της βασιλόπιτας δια-
πιστώσαμε με ευχαρίστηση 
την μεγάλη συμμετοχή τους 
αλλά και την όρεξη των  νε-
οεκλεγέντων για δουλειά 
και ευχόμαστε σε  όλους να 
επιτύχουν. Την Περιφερει-
ακή Επιτροπή Θεσσαλο-
νίκης, που ακόμη  δεν έχει 
συγκροτηθεί σε σώμα, την 
παροτρύνω  να βρει γρή-
γορα λύση,  σύμφωνα με 
το μήνυμα ανανέωσης που 
εξέπεμψαν οι συνάδελφοι 
της Κεντρικής Μακεδονίας 
και το οποίο  η παράταξη 
της ΔΑΚΕ έκανε σαφές στο 

προηγούμενο φύλλο της 
εφημερίδας μας.

ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ
Όπως η τοποθέτηση 

του προέδρου, έτσι και 
η Εφημερίδα μας , όπως  
έχουμε αναφέρει πολλές 
φορές, έχει πάψει να είναι 
εφημερίδα συνταξιούχων 
και έχει γίνει όργανο του 
ΣΥΡΙΖΑ, αφού εκφράζει 
την επίσημη γραμμή του 
κόμματος της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης.  Έχει γίνει 
συμπλήρωμα της ΑΥΓΗΣ 
και μάλιστα με 20πλάσιο 
αναγνωστικό κοινό μιας 
και μπαίνει υποχρεωτικά 
στα σπίτια 12.000 συνταξι-
ούχων συναδέλφων μας. 
Η πλειοψηφία αγνοεί ότι  η 
εφημερίδα εκδίδεται με τις 
συνδρομές  και των 12.000 
συναδέλφων, οι οποίοι εί-
ναι  οι ιδιοκτήτες της. Εσχά-
τως, μετά τις εκλογές, πήρε 
μια απόφαση που ξεχειλίζει 
από Δημοκρατία. Μας απα-
γόρευσε στα κείμενά μας να 
βάζουμε τον τίτλο μας. Έτσι 
αντιλαμβάνεται την έννοια 
της ελευθεροτυπίας σε στυλ 
Σοβιετικής Ένωσης, της επο-
χής του ΣΤΑΛΙΝ. Κάνει πως 
δεν καταλαβαίνει, πως ένας 
μεγάλος αριθμός συναδέλ-
φων ούτε καν ανοίγει πλέ-
ον την εφημερίδα.

Την καλούμε για μια 
ακόμη φορά,  να αναλογι-
στεί ότι η έκφραση  γνώμης 
των Ελλήνων, προφορικά 
ή γραπτά , δεν υπόκειται 
σε λογοκρισία και επί τέλος 
τέτοιες ενέργειες μας θυμί-
ζουν τις πιο σκοτεινές περι-
όδους της ιστορίας.

Τελειώνοντας σας εύ-
χομαι υγεία, προσωπική 
και οικογενειακή.

ΚΑΛΟ ΠΑΣΧΑ.

Ηλίας Κουτρούλης

Ηλίας Κουτρούλης:
Ενας ωχαδερφισμός μα-

στίζει και τους συνταξιού-
χους και τους εργαζόμενους 
ως προς τη συμμετοχή τους 
στους αγώνες.  Η ημέρα 
είναι δική σας, εμείς απο-
λογούμαστε. Ετσι λοιπόν, 
άκουσα προηγουμένως 
εδώ ότι με το Μνημόνιο 2 
μας δώσανε κάποια λεφτά 
και ότι δεν είναι απόρροια 
αγώνων. Αυτοί στη Γαλλία 
και στη Γερμανία είναι χα-
ζοί;

Εχετε μάθει ότι μας χα-
ρίζουν κάτι; Δεν θέλω να 
κάνω κριτική ούτε σε πα-
ράταξη, όμως πρέπει να πω 
ότι τούτο το προεδρείο,, το 
νόμιμα και δημοκρατικά 
εκλεγμένο, προσπαθούν το 
παραμερίσουν. Αυτό που 
προσπαθούν να κάνουν 
είναι να παραμερίσουν  τις 
ψήφους σας. Αυτά δεν 
ξέρω αν ωφελούν εμάς, 
αλλά αν οι συνταξιούχοι θα 
μπορούσαν να κάνουν δι-
αμαρτυρίες, θα είχαν ταρα-

κουνηθεί οι κυβερνώντες. 
Όμως βλέπουμε λίγους να 
συμμετέχουν στα συλλαλη-
τήρια.

Κατά τα άλλα πήγανε 
στο Action 24. Και τι κάνα-
τε που πήγατε; Δεν έχουμε 
άλλο μέσο από τη φωνή 
μας συνάδελφοι.

Πρέπει, όμως, να μη κο-
ροϊδευόμαστε μεταξύ μας 
για την εφημερίδα, ξέρου-
με ότι είναι δική σας. Αυτό 
είναι το σωστό. Εσείς την 
πληρώνετε.

Σαν να μην έφταναν 
αυτά, είναι η ηλεκτρονική 
ψηφοφορία που εφαρμό-
στηκε για πρώτη φορά. 
Εμείς και εγώ προσωπικά 
είμαστε μόνο με την κάλπη. 
Αυτό που συνέβη με την 
ηλεκτρονική ψηφοφορία, 
που έβαζε ένας να ψηφί-
ζουν άλλοι τόσοι, δεν θα 
ξαναγίνει.

Γιώργος Ανωγιάτης

Γιώργος Ανωγιάτης:
Συναδέλφισσες-Συνά-

δελφοι
Χαιρετίζω  τις εργασί-

ες της σημερινής μας συ-
νέλευσης και ελπίζω να 
αναδείξει και να προωθή-
σει τα προβλήματα που 
απασχολούν τα μελη μας 
αλλά και το σύνολο των 
Συνταξιούχων της χώρας.

Ζήτησα να τοποθετηθώ 
γιατί ειπώθηκαν πολλά 
ψέματα και ανακρίβειες 
από τον εκπρόσωπο της 
ΔΑΚΕ σε ότι έχει να κάνει 
με την περικοπή  της απο-

ζημίωσης.
Θέλω όμως πριν να πω 

λίγα λόγια για ένα ακόμη 
θέμα που κυριάρχησε μέχρι 
στιγμής στην συνέλευση 
μας.

Αναφέρομαι στον Ν. 
4387 γνωστό ως νόμος Κα-
τρουγκαλου.

Είμαι νέος σχετικά συ-
νταξιούχος.

Συνταξιοδοτήθηκα με τις 
διατάξεις αυτού του νόμου.

Οφείλω να πω πως 
λόγω και της αναγνώρισης 
των υψηλών εισφορών που 
καταβάλαμε, η σύνταξή 
μου είναι ικανοποιητική 
σε σχέση με όσους έφυγαν 
προ της εφαρμογής του.

Κι αυτό είναι αδικία ,εί-
ναι χρέος όλων μας ο αγώ-
νας, για να αλλάξει.

Συνταξιούχοι 2 ταχυτή-
των εντός του ίδιου ταμείου 
δεν νοείται.

Το  τόνισε με έμφαση ο 
πρόεδρος και ανέδειξε κι 
άλλες αρνητικές πλευρές 
όπως το Επικουρικό κτλ

Όσοι όμως και αναφέ-
ρομαι στη ΔΑΚΕ, πιπιλίζουν 
συνεχώς τα του νόμου Κα-
τρούγκαλου και το ποσό 
αντιασφαλιστικός είναι, δεν 
λένε κουβέντα για τις τερά-
στιες περικοπές στις συντά-
ξεις που έγιναν το 2011το12 
και το13. Με ποιους νόμους 
έγιναν?

Γιατί αυτή η σιωπή?  Για-
τί όλη τους συλλογιστική 
ξεκινάει από το 2015 και 
μετά?

Έχουν ξεχάσει πως η 
χώρα μας χρεοκόπησε και 
έχασε το 25.% του ΑΕΠ μέ-
χρι το 2015 και τη μεγάλη 
ευθύνη την έχει ο πολιτικός 
τους φορέας?

Κι εν πάσει περιπτώσει 
το 2019  επανήλθε στην 
κυβέρνηση η ΝΔ με βασική 
δέσμευση την κατάργηση 

Γενική Συνέλευση
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Ο Πεπόνης κατά τη δευτεροτριτολογία του στη Γενι-
κή Συνέλευση, επειδή αδυνατούσε να αντιμετωπίσει 
με επιχειρήματα την κριτική των ομιλητών της ΔΑΚΕ 
για την πολιτική της διακυβέρνησης  ΣΥΡΙΖΑ σχετικά 
με τις συντάξεις, κατέφυγε σε προσωπικές ύβρεις, 
αδιαμφισβήτητο προσόν των ΣΥΡΙΖΑΙΩΝ, που όσο 
βαδίζουμε προς τις εθνικές εκλογές αναδεικνύονται 
συχνότερα. Με ύφος αγοραίο και δίνοντας την εντύ-
πωση, ότι βρίσκεται σε περιβάλλον χαμαιτυπείου, 
έδειξε ποιο είναι  το ηθικό πλεονέκτημα της αριστε-
ράς   και η κοινωνική του παιδεία απευθύνοντας σε 
συνεργάτη του ΔΣ ακατανόμαστες ύβρεις. Ένας Σύλ-
λογος Συνταξιούχων είναι δυστύχημα   να εκπροσω-
πείται από ένα πρόεδρο αυτού του επιπέδου, που 
για πολιτικοσυνδικαλιστικούς λόγους υβρίζει τους 
συνεργάτες που ορθώνουν διαφορετική άποψη.

ΔΑΚΕ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ
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Γενική Συνέλευση

του νόμου Κατρούγκαλου.
Δεν είπε όμως ποτέ με 

ποιον θα τον αντικαταστήσει.
Γιατί λοιπόν δεν τον κα-

τήργησε? Κι εσείς εδώ της 
ΔΑΚΕ γιατί δεν το απαιτείτε?

Υποκρισία λοιπόν και 
κούφια λόγια αγαπητοί φίλοι 
της ΔΑΚΕ.

Η ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗ
Άκουσα με μεγάλη προ-

σοχή τον εκπρόσωπο της 
ΔΑΚΕ και όσα είπε για το 
θέμα . Ψέματα, μισές αλή-
θειες και περί ανέμων και 
υδάτων ο λόγος του.

  Φοβάμαι τους ανθρώ-
πους που με κατά λερωμέ-
νη τη φωλιά τους, ψάχνουν 
τώρα να βρουν λεκέ στη 
δική σου, έγραψε ο Μανώ-
λης Αναγνωστάκης

Ούτε λίγο ούτε πολύ υπο-
στήριξε πως η εντολή δόθηκε 
από το 2018 και απλά ήρθε η 
Διοίκηση Κωνσταντοπούλου 
και το νομιμοποίησε.

Ισχυριστηκε και άλλα κα-
ταφανή ψευδή.

Δεν αντέδρασε κάνεις από 
τα μέλη του ΔΣ του ΕΛΤΑ, 
είπε. Κανένα όμως στοιχείο 
δεν παρουσίασε. Τον βολεύ-
ει η διάχυση των ευθυνών.

Λάσπη στον ανεμιστήρα 
και τίποτα άλλο.

Να του θυμίσουμε όμως 
τα γεγονότα

Στις 13.3 του 2020 και ενώ 
ήταν σε εξέλιξη η πανδημία, 
το ΔΣ του ΕΛΤΑ αποφάσισε 
την περικοπή κατά το ήμισυ 
της αποζημίωσης.

Αντέδρασαν οι 2 εκπρό-
σωποι των εργαζομένων.

Η απόφαση δεν αναφέρε-
ται σε αναδρομικότητα.

Ούτε ο Σύμβουλος απά-
ντησε παρόλο που ρωτήθη-
κε πολλές φορές.

Αυτή είναι η αλήθεια.
Δεν χρειάζονται τα ψέμα-

τα. Η Διοίκηση των λεγόμε-

νων αρίστων  προχώρησε 
ετσιθελικά σ αυτή την επαί-
σχυντη απόφαση.

Έγραψε στα παλιά της τα 
παπούτσια τη ΣΣΕ που την 
σεβάστηκαν όλες οι προη-
γούμενες διοικήσεις και κυ-
βερνήσεις.

Χρησιμοποίησε κατά πα-
ραγγελία νομική γνωμάτευ-
ση ιδιώτη.

Επικαλέστηκε τη σωτηρία 
των ΕΛΤΑ  και γέμισε τον Ορ-
γανισμό με golden boys και 
πλήθος μετακλητών.

Σκόρπισε τα δικά μας χρή-
ματα στους Πάτσηδες, στη 
Ρεβέκκα και σε κάθε απίθανο 
τύπο, αρμέγοντας τον Οργα-
νισμό.

Ουσιαστικά τιμώρησε 
όσους φύγαμε το 2019 και 
το 20. Όσοι όμως έφυγαν το 
2021 με την λεγόμενη Εθε-
λουσία, βρέθηκε ο τρόπος 
να πάρουν το σύνολο της 
αποζημίωσης. Η ίση μετα-
χείριση είναι ψιλά γράμματα 
για τους άριστους. Δύο μέ-
τρα και δύο σταθμά λοιπόν. 
Ντροπή τους.

Με τις ευλογίες της κυ-
βέρνησης όλα αυτά.

Πολιτική ήταν η απόφα-
ση. Δεν είναι τυχαίο πως ο 
υπουργός κρύβεται και δεν 
απάντησε ούτε στις 6 ερω-
τήσεις που κατατέθηκαν στη 
βουλή.

Ούτε είναι επίσης τυχαίο 
πως ο εκπρόσωπος της ΔΑΚΕ 
δεν αναφέρθηκε σε κυβέρνη-
ση και υπουργείο. Δεν έχουν 
καμία ευθύνη γι αυτόν.

Φοβήθηκε μην χαλάσει η 
εικόνα του Μωυσή.

Ας το κρίνουν οι συνά-
δελφοι Αυτή είναι η πραγμα-
τικότητα.

Ο Σύλλογος πήρε στην 
πλάτη του τον αγώνα για την 
αποζημίωση

Αναφέρθηκαν από τον 
πρόεδρο όλες οι πρωτοβου-
λίες που πήρε.

Ο αγώνας  θα συνεχιστεί 
με κάθε μέσο.

Μέχρι τη δικαίωση.

Πρόκειται για «κλοπή» 
όπως χαρακτηριστικά το πε-
ριεγράψε ο πρόεδρος.

Και ως τέτοια θα αντιμε-
τωπιστεί.

Γιώργος Πεπόνης

Δευτερολογία
Προέδρου:

Ο Γιάννης Μπακάρας είχε 
την «υποχρέωση» να υπο-
στηρίξει πράγματα που δυ-
ναμώνουν  τις διεκδικήσεις 
μας. Δεν μπορεί να υποστη-
ρίζεις και το κόμμα και τα 
αιτήματά μας. Εχουν κάνει 
προσπάθεια να κάνουν το 
άσπρο μαύρο. Να κάνουν 
τους συνάδελφους να δια-
μαρτύρονται στον Σύλλογο 
γιατί δεν πήραν τα λεφτά.

Εμείς είπαμε για τα ανα-
δρομικά,  όταν βγήκε η από-
φαση να πάρουμε μόνο για 
την κύρια σύνταξη, διαμαρ-
τυρηθήκαμε. Ξέρουμε ποιος 
έφταιξε περισσότερο που 
φτάσαμε έως εδώ. Ότι μας 
«έσφαξαν» το 2012 δεν το 
ξεχνάει κανένας. Τίποτα δεν 
ξεχνάμε να το ξέρετε. Εγώ 
έλεγα μπροστά στους υπουρ-
γός και στη Βουλή, βγάλτε 
την προσωπική διαφορά από 
τα ενημερωτικά σημειώματα. 
Είχαν σκοπό να την νεκρανα-
στήσουν. Γιατί δεν κατήργη-
σαν όλο τον νόμο, ούτε τρο-
πολογία δεν έφεραν. 

Θα έπεφταν, αν δεν είχαν 
ναυαγοσώστες τους δημοσι-
ογράφους, θα είχαν πέσει. 
Ποιος δεν θυμάται ότι ο Θω-
μόπουλος είπε μπράβο στον 
Μητσοτάκη. Πήγε να μας κο-
ροϊδέψει ο Μητσοτάκης, μας 

πούλησε αέρα. Έλεγαν τότε 
μπράβο, ότι πήραμε ένα μέ-
ρος της σύνταξης με τα ανα-
δρομικά.

Είπαν ότι παίρνουμε αύ-
ξηση, δηλαδή 2 ευρώ. Η ει-
σφορά αλληλεγγύης είναι 
πράσινα άλογα, καμία αλ-
ληλεγγύη δεν υπάρχει. Αυτά 
που πήραν από μας από την 
13η σύνταξη και τα άλλα που 
παίρνουν με την επικουρική 
θα το πληρώσουμε.

Ο Χατζηδάκης απ’ όπου 
πέρασε τα διέλυσε όλα. 
Αυτά αν είναι αλήθειες ή ψέ-
ματα να μου το πει κάποιος 
με επιχειρήματα. Όχι με ανα-
κρίβειες. Εμείς πρώτοι δια-
μαρτυρηθήκαμε πρώτοι για 
το νόμο Κατρούγκαλου, για 
τις περικοπές της συντάξεις 
χηρείας, που αναληθώς είπε 
ο συνάδελφος Μπακάρας 
ότι της αποκατέστησε αυτή η 
κυβέρνηση. Ο νόμος ψηφί-
στηκε από την προηγούμενη 
κυβέρνηση και εμείς βγήκα-
με στα κεραμίδια. Αρχιψεύτη 
σε λέω, επειδή με ρωτά αν σε 
λέω ψεύτη, γιατί η αποκατά-
σταση έγινε με την προηγού-
μενη κυβέρνηση.

Για την εφημερίδα, εμείς 
δεν είπαμε να μη γράφει 
κανένας.  Όταν λέμε ότι λει-
τουργούν ως Σύλλογος μέσα 
στον Σύλλογο, νευριάζουν. 

Να σταθώ και σε ένα 
άλλο πράγμα που έχει ανα-
λήθειες. Ο Σύλλογος όταν 
έκανε αγωγές, είχε βγει μια 
απόφαση του ΣτΕ που έλεγε 
να σταματήσουν οι κρατήσεις 
και να δοθούν τα χρήματα. Ο 
Σύλλογος πρωτοπόρησε και 
αν δεν πήγαινε κανείς στο 
δικαστήριο, δεν θα μας έδι-
ναν. Τότε που ο Τσίπρας δεν 
έκοψε τις συντάξεις, όπως 

του έλεγαν οι δανειστές, το 
έκανε γιατί βγήκαμε στους 
δρόμους.

Υπάρχει ένα θέμα με την 
αποζημίωση. Ο Οργανισμός 
όταν είχε οικονομικό θέμα, 
έσπερνε τον φόβο ότι θα κο-
πεί η αποζημίωση. Τι σχέση 
έχουν αυτές οι αναλήθειες 
ότι είχαν αποφασίσει οι προ-
ηγούμενοι να το κόψουν οι 
επόμενοι.

Εμείς καλούμε την Ομο-
σπονδία να το πάρει και αυτή 
πάνω της, γιατί εμείς υπερα-
σπιζόμαστε και την υπογρα-
φή τους. Ενήμερος είναι και 
ο πρωθυπουργός για την 
κλοπη που έγινε. Κανείς δεν 
τόλμησε να μας πει ότι δεν 
είναι κλοπή. Ούτε ο νέος δι-
ευθύνων σύμβουλος. Θέλω 
εδώ επειδή είναι θέμα της 
Συνέλευσης, τώρα πρόεδρε 
να κάνουμε μια κινητοποίη-
ση όλων των συναδέλφων.

Χαίρομαι που εγκρίθηκε η 
πρόταση. 

Για τις εκλογές εμείς ψη-
φίζαμε με επιστολική ψήφο. 
Αυτές πρώτη φορά έγιναν 
και με κάλπη και ηλεκτρονι-
κά. 13 δικαστικοί αντιπρόσω-
ποι, ηλεκτρονικά βρήκαμε 
εταιρεία. Κατηγορηθήκαμε 
ως διοίκηση ότι δεν τα κάνα-
με καλά. Τα κάναμε άψογα. 
Ακούστε κι αυτό. Η πλειο-
ψηφία πάσχισε να γίνουν οι 
εκλογές δημοκρατικά και νό-
μιμα. Η ηλεκτρονική ψήφος 
μπορεί να παραποιείται. Εδώ 
παραποιήθηκε η ηλεκτρονι-
κή ψήφος από την ΔΑΚΕ.

Πήραν την πλειοψηφία 
στην ηλεκτρονική διαδικα-
σία. Ήρθαν οι κάλπες όμως 
και τους διέλυσαν. Και τώρα 
που μάθαμε, θα είμαστε 
πολύ καλύτεροι.

  Συνέχεια από τη σελίδα 11    

Στο επόμενο φύλλο θα δημοσιευθούν οι τοποθετή-
σεις της συναδέλφισσας Δρίβας Αφροδίτης καθώς 
και των συναδέλφων Καρούζου Τάσου και Τσιρί-
κου Βαγγέλη, και φυσικά του προέδρου της Γ.Σ. 
Κοντονάσιου Γιάννη. Επίσης θα δημοσιευθεί και το 
ψήφισμα της Γ.Σ. 
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Η πολιτική των ιδιωτών 
που ακολουθεί η κυβέρνη-
ση βρίσκεται μπροστά σ’ ένα 
αδιέξοδο, καθώς δεν ικανο-
ποιεί τις ανάγκες των πολι-
τών και της κοινωνίας.

Με την πολιτική των επι-
δομάτων προς τους πολίτες 
που κάθε τόσο ανακοινώνει 
ο πρωθυπουργός για να κα-
λύψει την χρεωκοπία της 
πολιτικής του, δεν φαίνε-
ται να πείθει. Γιατί ακριβώς 
δημιουργεί διαχωριστικές 
γραμμές στην κοινωνία, ενι-
σχύοντας τον ανταγωνισμό 
μεταξύ των πολιτών, με τα 
πόσα παίρνει ο ένα και πόσα 
ο άλλος.

Αγνοώντας ότι η αναδια-
νομή του όποιου πλούτου 
πρέπει να διανέμεται στους 
πολίτες με συλλογικές συμ-
βάσεις, πρωτίστως η εθνική 
και ακολούθως των κλαδι-

κών κατά χώρο εργασίας.
Συχνά επικαλούνται οι 

κυβερνώντες την ανάπτυ-
ξη που δημιουργείται κάθε 
χρόνο μέσα από τις ιδιωτι-
κές επενδύσεις. Είναι, όμως, 
ολοφάνερο ότι στις περισ-
σότερες περιπτώσεις κυρι-
αρχούν οι επενδύσεις στο 
real estate από ξένα funds, 
τα οποία, μάλιστα συχνά 
χρηματοδοτούνται με δάνεια 
από τις ελληνικές τράπεζες. 

Σε εθνικά μας κεφάλαια, 
δηλαδή, οι ξένοι αποκτούν 
τον έλεγχο της οικονομίας 
μας. Αυτό δεν είναι επένδυ-
ση, είναι κερδοσκοπία και 
αναδεικνύει τη διαφθορά 
που υπάρχει σ’ αυτό το σύ-
στημα. Είναι μια αναδιανομή 
του παραγόμενου πλούτου 
για τις τσέπες των οικονομικά 
ισχυρών. Μ’ αυτό τον τρόπο 
ελέγχουν αποτελεσματικό-

τερα τις αποφάσεις είτε είναι 
διοικητικές είτε οικονομικές. 

Ετσι δημιουργούν ένα 
κατώτατο μισθό όπως αυτοί 
τον θέλουν και μετά το πο-
λιτικό σύστημα τον βάζει σε 
πλειστηριασμό. Πόσα δίνει 
το ένα κόμμα και πόσα προ-
τείνει το άλλο…

Η αποσύνθεση της κοινω-
νικής συνοχής που σήμερα 
υπάρχει, έχει τα αίτιά της στις 
επιλογές της κυβέρνησης. 
Και η λειτουργία του Δημο-
σίου έχει τις παθογένειές του, 
τις οποίες πρέπει να διορθώ-
σουμε Αυτό δεν σημαίνει ότι 
πρέπει να οδηγούμαστε από 
το ένα άκρο στο άλλο των 
ιδιωτικών μονοπωλίων 
που είναι το χειρότερο, δι-
ότι έχουν ως κύριο μέλημά 
τους το κέρδος. Δυστυχώς 
δεν υπάρχουν όροι και κα-
νόνες που να περιορίζουν τη 

δράση των ιδιωτικών μονο-
πολίων. Γι’ αυτό έχουν τον 
αποκλεισμό των κοινωνικών 
ομάδων και την αποσύνθε-
ση της κοινωνικής συνοχής.

Η συρρίκνωση του δημό-
σιου τομέα δημιούργησε την 
αποσύνθεση της λειτουργίας 
φορέων όπως ο ΟΣΕ, ο ΟΤΕ, 
τα περιφερειακά αεροδρό-
μια. Πρόκειται για εταιρείες 
που κάθε μια από αυτές αντι-
στοιχεί σε κάθε δημόσιο χα-

ρακτήρα της χώρας μας.
Αυτή η πολιτική πρέπει 

να ανατραπεί και να βά-
λουμε γερά θεμέλια για τη 
συνεργασία του δημόσιου 
και ιδιωτικού τομέα, για να 
έχουμε κοινωνική συνοχή, 
που θα βάλει στο περιθώριο 
τον λαϊκισμό, την προπαγάν-
δα και τις συντεχνίες.

Όχι το κέρδος πάνω από 
τη ζωή των πολιτών.

Φτάνει πια!

Η προσωπική διαφορά 
κύριων  συντάξεων είναι 
μια απάτη του Νόμου Κα-
τρούγκαλου ως προς τις 
αποδοχές και του Βρού-
τση ως προς τα συντάξιμα 
χρόνια.

Είναι άδικο και τραγικό 
στη σημερινή δυσμενή οι-
κονομική κατάσταση που 
βρίσκονται οι συνταξιού-
χοι, μετά τη θύελλα των 
μνημονίων και ενώ επί 
πέντε χρόνια δεν έλαβαν 

ούτε ένα ευρώ αύξηση 
γιατί δήθεν χρωστούσαν 
στον ΕΦΚΑ (προσωπική 
διαφορά), να μην τους χο-
ρηγείτε καμία αύξηση για 
το 2023.

Ντροπή σ’ αυτούς που 
νομοθέτησαν την προ-
σωπική διαφορά και σ’ 
αυτούς που τη διατηρούν 
παρά τις προεκλογικές 
υποσχέσεις της σημερι-
νής κυβέρνησης ότι θα 
την καταργήσεις. Στις κατ’ 

επανάληψη εκκλήσεις του 
Συλλόγου μας προς τον 
πρωθυπουργό και τους 
αρμόδιους υπουργούς 
να την καταργήσουν, ει-
σπράττουμε την άρνηση, 
που συνοδεύεται από διά-
φορες… δικαιολογίες.

Μια μεγάλη μερίδα των 
μελών μας, δυστυχώς, δεν 
πήρε καθόλου αύξηση. 
Η κυβέρνηση βαπτίζει ως 
αύξηση την κατάργηση της 
ειδικής εισφοράς που είναι 

του εισοδήματος.
Το ερώτημα και συνά-

μα αίτημά μας είναι να εν-
σωματωθεί η προσωπική 
διαφορά, κι όχι αν προ-
βλέπεται, αυτό το ξέρουν 
οι συνταξιούχοι στο πετσί 
της, γι’ αυτό ζητάμε την 
αλλαγή του νόμου.

Ο Σύλλογος έχει ξεκι-
νήσει  αυτό τον αγώνα και 
τη διεκδίκηση για την κα-
τάργηση και ενσωμάτωση 
της προσωπικής διαφοράς 

στις συντάξιμες αποδοχές 
όπως είναι το δίκαιο και 
ηθικό.

Απευθύνουμε δημόσια 
ύστατη έκκληση προς τον 
πρωθυπουργό να διορθώ-
σει το έγκλημα και να δο-
θεί λύση σήμερα εδώ και 
τώρα «ενσωμάτωσης της 
προσωπικής διαφοράς».

Αρκετά πια. Δεν αντέ-
χουμε άλλο το οικονο-
μικό και νομικό έγκλημα 
που συντελείται!

Απόψεις & Σχόλια

Χρεωκοπία της πολιτικής των ιδιωτών

Εδώ και τώρα λύση με την προσωπική διαφορά!

Γράφει ο γεν. γραμματέας Τάσος Γεωργιάδης

Τι φοβάστε;, τι θέλετε να κρύψε και γιατί;
Αποφεύγετε τον διάλογο. Ακόμη και ο προκά-

τοχός και υφυπουργός κ.Μηταράκης, σε μια συ-
νάντησή μας για την εφαρμογή του νόμου Βρού-
τση για τον επανυπολογισμό των συντάξεων ως 
προς τα χρόνια, επείσθη να αλλάξει γνώμη επί της 
προτάσεώς του, που ήταν στα 34 χρόνια και έβαλε 
ως βάση τα 30 χρόνια.

Βέβαια δεν δέχθηκε συνολικά την πρότασή 
μας που ήταν στα 25 χρόνια μιας και τότε ίσχυε η 
25ετία. Έγινε διάλογος στα επιχειρήματα των δύο 
πλευρών.

Την άρνησή σας πρέπει να την αιτιολογήσετε. 
Μην βάζετε το θέμα της επικουρικής σύνταξης 
κάτω από το χαλί, διότι διατηρείτε την αδικία σ’ 
αυτούς που έχουν πληρώσει.

Ο Σύλλογός μας σας καλεί να ανοίξετε 
την πόρτα του διαλόγου για τη λύση του 
επικουρικού, που είναι ένα δίκαιο αίτημα 
για τους συνταξιούχους πριν το νόμο Κα-
τρούγκαλου και την ένταξή τους στο νόμο 
4387/2016.

Κύριε υπουργέ, δεν ανταποκρίνεστε στο αίτημα του Συλλόγου! Κύριε Χατζηδάκη,
ανοίξετε την πόρτα 
του διαλόγου!
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Το αφεντικό
φώναξε 

του Ηλία Κουτρούλη

Απόψεις & Σχόλια

 Η Ολομέλεια του 
Αρείου Πάγου με  (πλει-
οψηφία 56-9), αποφάσι-
σε σε χρόνο ρεκόρ ότι οι 
διαχειριστές (servicers) 
των funds που εδρεύουν 
στην Ελλάδα μπορούν 
να ενεργούν δικαστικές 
πράξεις, να προβαίνουν 
σε πλειστηριασμούς με τη 
δική τους επωνυμία και 
όχι ως πληρεξούσιοι των 
funds.

 Η απόφαση αυτή είναι 
σκέτη πρόκληση. Και δεν 
είναι μόνο ότι «τρέλανε» 
τους δανειολήπτες που 
χάνουν την περιουσία 
τους, είναι που χαρίζει 
και πολλά δισ στα funds 
και servicers γιατί την πά-
ντρεψαν με το νόμο του 
2003 όπου οι ενδοτρα-
πεζικές συναλλαγές είναι 
αφορολόγητες.

Οι δικαστές αποφάσι-
σαν υπέρ των servicers 
και των funds, δίνουν, 
δηλαδή, το πράσινο φως 
στους Πάτσηδες να προ-

χωρούν σε πλειστηρια-
σμούς σπιτιών.

Πρόκειται για 700.000 
ακίνητα που αποτελούν 
εμπράγματες εξασφαλί-
σεις για δάνεια ύψους πε-
ρίπου 45 δισ. ευρώ, που 
θα βρίσκονται ήδη στο 
έλεος funds και servicers, 
τα οποία αγόρασαν για 
ελάχιστα χρήματα την 
πρώτη κατοικία τους από 
τις τράπεζες.

Σύντομα δυστυχώς 
δεν θα πρόκειται μόνο 
για αυτά τα χιλιάδες ακί-
νητα με τα κόκκινα δά-
νεια αλλά και για άλλα τα 
οποία τώρα εξυπηρετού-
νται (είναι πράσινα).

Η ίδια η Τράπεζα της 
Ελλάδος έχει υποστηρί-
ξει με επιμονή ότι μέρος 
αυτών των δανείων θα 
«σκάσει» εντός των δύο 
επόμενων ετών (2023-
24). Και θα «σκάσει» 
πρώτον επειδή ο υψηλός 
πληθωρισμός, ιδίως στην 
ενέργεια και στα τρόφιμα, 

συμπιέζει την αγοραστική 
δύναμη των καταναλω-
τών, άρα και τους τζίρους 
των μικρών επιχειρήσεων. 
Και δεύτερον επειδή η αύ-
ξηση των επιτοκίων από 
την Ευρωπαϊκή Κεντρική 
Τράπεζα οδηγεί σε αυξή-
σεις επιτοκίων για όλες 
τις κατηγορίες δανείων, 
κατά συνέπεια σε αυξή-
σεις της μηνιαίας δόσης η 
οποία ζορίζει υπερβολικά 
τους δανειολήπτες γιατί η 
δόση που πληρώνουν θα 
αυξηθεί κι άλλο επειδή 
στους επόμενους μήνες το 
επιτόκιο των στεγαστικών 
δανείων θα φτάσει το 7%. 

Τα «μπινελίκια» του κ. 
Σταϊκούρα με τους τραπε-
ζίτες ήταν επικοινωνιακό 
χαριτολόγημα. Η αλή-
θεια ότι οι δανειολήπτες 
με τα κόκκινα δάνεια είναι 
πλέον τελείως απροστά-
τευτοι και αυτό δεν κρύ-
βεται με τα ψέματα και την 
παραπληροφόρηση της 
Ν. Δ. . Οι πλειστηριασμοί 

δίνουν και παίρνουν. 
Είναι προκλητικό να 

εμφανίζονται οι της κυ-
βέρνησης τόσο αλαζο-
νικά και να αγνοούν τις 
δυσκολίες που περνάει 
ο κόσμος. Να αγνοούν 
ότι μας έχουν γονατίσει 
με την αφαίμαξη της σύ-
νταξής μας στο σούπερ 
μάρκετ, στα πρατήρια της 
βενζίνης, στους λογαρια-
σμούς του ρεύματος. Και 
να ετοιμάζονται τώρα να 
λεηλατήσουν τα παιδιά 
μας και τα εγγόνια μας και 
να υφαρπάξουν την πε-
ριουσία τους με το τσου-
νάμι των πλειστηριασμών 
που έρχεται μετά την πλή-
ρη άρση προστασίας και 
το νέο πτωχευτικό.

Είναι τελικά το πιο σύ-
ντομο ανέκδοτο να ισχυ-
ρίζεται ο πρωθυπουργός 
ότι η κυβέρνηση στηρίζει 
τους αδύναμους. Τα με-
γάλα συμφέροντα στηρί-
ζει και την αισχροκέρδειά 
τους.

Λίγο πριν ο λαός της 
δείξει την έξοδο, η κυ-
βέρνηση έσπευσε να βά-
λει άλλη μία κοινωνική 
και περιβαλλοντική νάρ-
κη στο μέλλον του.

Άνοιξε τον δρόμο για 
την ιδιωτικοποίηση του 
νερού! 

Δεν δίστασε μάλιστα 
να πάει κόντρα στο Συμ-
βούλιο της Επικρατείας, 
που με διαδοχικές του 
αποφάσεις έχει ορθώσει 
τείχος προστασίας τόσο 
του δημόσιου χαρακτήρα 
όσο και της διαχείρισης 
του νερού προκειμένου 

να αποτραπεί κάθε από-
πειρα έμμεσης ή άμεσης 
ιδιωτικοποίησης. 

Καμία από τις πλή-
ρως τεκμηριωμένες αυτές 
αποφάσεις του ΣτΕ δεν 
αποθάρρυνε την ιδεο-
ληπτική και ανεπίδεκτη 
μαθήσεως κυβέρνηση, 
που στο «παραπέντε» 
των εκλογών επιχείρησε 
να επιβάλει μία διεθνώς 
αποτυχημένη εμπειρία 
την ιδιωτικοποίηση του 
νερού, με όλα τα γνωστά 
εργαλεία.

Στο πλαίσιο αυτό 
εντάσσεται η δημιουργία 

«Ρυθμιστικής Αρχής Απο-
βλήτων; Τι κι αν το νερό 
είναι αναγνωρισμένο από 
τον ΟΗΕ ως ανθρώπινο 
δικαίωμα που δεν μπο-
ρεί να γίνει αντικείμενο 
εμπορευματοποίησης; 
Τι κι αν οι ιδιωτικοποιή-
σεις του νερού, σε όποια 
χώρα κι αν έγιναν στις δε-
καετίες του 1980 και κυ-
ρίως του 1990, είχαν την 
ίδια κατάληξη: Αύξηση 
των τιμολογίων σε βάρος 
των πολιτών, οικονομι-
κό φιάσκο και απειλή 
για τη δημόσια Υγεία.

Η κυβέρνηση αδια-

φορεί για όλα αυτά και η 
ειρωνεία της τύχης είναι 
ότι έφερε το νομοσχέδιο 
λίγο πριν τις 22 Μαρτίου 
που ήταν η Παγκόσμια 
Ημέρα του Νερού και ο 
γενικός γραμματέας του 
Οργανισμού Α. Γκουτέ-
ρες, με σαφήνεια έχει πά-
ρει θέση: «Το νερό είναι 
δικαίωμα, όχι προνόμιο». 

Για την κυβέρνηση 
όμως, η οποία κινείται 
ακριβώς στον αντίποδα 
του ότι το νερό είναι αν-
θρώπινο δικαίωμα και 
δημόσιο αγαθό, είναι και 
αυτός ένας «λαϊκιστής».

Τα «κοράκια» αρπάζουν και την πρώτη κατοικία

Tο νερό, ανθρώπινο δικαίωμα

Γράφει ο πρόεδρος  Γιώργος Πεπόνης

- Διατάξτε να έρθουν οι τρείς λο-
γαχοί της Βερανζέρου 13 του 6ου 
ορόφου εδώ.

- Αφεντικό ήρθαμε διατάξτε.
- Τι κάνετε κάτω εκεί στην Βεραν-

ζέρου? Εχάσατε 1η μάχη το 2014, 
2η μάχη το 2016, 3η μάχη το 2022. 
Με 3 ήττες χάσατε τον πόλεμο τι 
φταίει άραγε?

- Κύριε διοικητά είναι οργανωμέ-
νοι, κάνουν πορείες, φωνάζουν για 
το δίκιο των σφαγιασθέντων συ-
νταξιούχων, για τους συναδέλφους 
που εν μία νυχτί η διοίκηση αποφά-
σισε να τους κλέψει την αποζημίω-
ση (15.000) για την ακρίβεια, για ό,τι 
έχει σχέση με την ζωή μας.

Εμείς απέχουμε από αυτά και δεν 
φθάνει μόνο αυτό αλλά λέμε και 
στους δικούς μας μην έρχεσθε δεν 
θα τους κάνουμε ήρωες, είναι μια 
Συριζοπαρέα Κομμουνιστοσυμμο-
ριτών και εκείνος απαντά.

- Δεν πειράζει συνεχίστε, γράψτε 
ότι θέλετε, ρίξτε λάσπη, γράψτε ότι 
ο Πρόεδρος είναι ανιψιός του Πού-
τιν, η γιαγιά του είναι ξαδέρφη του 
Λένιν, συμπεριφέρεται σαν Ερντο-
γάν. Σπείρετε ζιζάνια. Γράψτε για τον 
Γραμματέα ότι τον βρίσκεται καλό 
και μαχητικό, σε αντίθεση με αυτό 
που λέγατε σε εμένα που τον βρήκα-
τε αυτόν!!!! Πέστε για τον Ταμία ότι 
είναι Συριζοπασόκος και έγινε πολύ 
σκληρός, αγνώριστος τελευταία.

Γράψε και για μένα ότι ανδρώθη-
κε στην ΔΑΚΕ 30 χρόνια και τώρα 
φωνάζει Κυριάκο θυμήσου την 
υπόσχεσή σου ότι μας θέλεις αξιο-
πρεπείς.

Τον ληστρικό νόμο Κατρούγκα-
λου δεν τον κατάργησες. 

Με αποτέλεσμα εκατοντάδες συ-
νάδελφοι κάθε χρόνο δεν θα πά-
ρουν ποτέ αύξηση λόγω προσωπι-
κής διαφοράς.

Ξεχάσαμε όμως αφεντικό να σου 
πούμε ότι όλοι οι συνάδελφοι είναι 
στο «ΕΝΩΤΙΚΟ» και εμείς είμαστε 
μόνοι.

Τι να κάνουμε, στρατιώτες δεν 
έχουμε.

Είμαστε σε απόγνωση.
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Με μεγάλη επιτυχία 
πραγματοποιήθηκε 
στην πόλη μας, τη 

Θεσσαλονίκη, η καθιερωμένη 
γιορτή της πίτας που έχει σχέ-
ση με την αλλαγή του χρό-
νου. Η προσέλευση των με-
λών ήταν μεγάλη και το κλίμα 
που επικράτησε χαρούμενο 
και εορταστικό.

Αυτή η μεγάλη προσέλευ-
ση, αν γινόταν σε κάθε κά-
λεσμα της Διοίκησης, ή της 
Περιφερειακής Επιτροπής, 
σίγουρα οι διεκδικήσεις μας 
θα ήσαν πιο ισχυρές. Ένα 
δεύτερο που ήταν ευχάριστο 
και παρατηρήθηκε για πρώτη 
φορά, ήταν η αποφυγή πα-
ραταξιακών αντιπαραθέσεων 
που κάθε χρόνο επιβάρυναν 
το εορταστικό κλίμα. Ο χει-
μαρρώδης και αγωνιστικός 
λόγος του προέδρου μας του 
Γιώργου Πεπόνη, άφησε άρι-
στες εντυπώσεις. Το ίδιο έγι-
νε και με τον χαιρετισμό του 
προέδρου της ΔΑΚΕ του Νί-
κου Θωμόπουλου, που ακο-
λούθησε.

Εγώ δεν θ’ ασχοληθώ 
με το ρεπορτάζ της εκδήλω-
σης. Θα καταπιαστώ, αυτή 
τη φορά, με την ενότητα και 
την ευρύτερη προοπτική που 
έχει ο Συνδικαλισμός μέσα 
στο κοινωνικό σύνολο. Είμαι 

ένας από αυτούς που διαβά-
ζουν συστηματικά την εφη-
μερίδα μας, στην οποία είμαι 
και τακτικός συντάκτης. Από 
τους πρώτους είχα μιλήσει για 
την ανάγκη έκδοσης, αφού 
θα ενημέρωνε τους συναδέλ-
φους όλης της χώρας, που 
διαμένουν διασκορπισμένοι 
σε όλα τα γεωγραφικά διαμε-
ρίσματά της και θα βοηθούσε 
το έργο της Διοίκησης. 

Είναι λοιπόν φυσικό, την 
ευθύνη της έκδοσης, να την 
επωμίζεται η εκάστοτε Δι-
οίκηση που προκύπτει από 
τις εκλογές, γι’ αυτό και οι 
αποφάσεις που λαμβάνονται 
δεσμεύουν  όλους τους συ-
ναδέλφους. Οι διαφορετικές 
εκτιμήσεις που υπάρχουν στα 
θέματα που συζητιούνται, και 
οι όποιες αντιρρήσεις, πρέπει 
να εξαντλούνται στις συζη-
τήσεις του Δ.Σ. Οι αποφάσεις 
που παίρνονται είναι δεσμευ-
τικές για όλους και επιδίδο-
νται στους αρμόδιους φορείς 
της Κυβέρνησης μόνο από 
τη Διοίκηση του  Συλλόγου. 
Κάθε άλλη ενέργεια είναι δι-
ασπαστική. Το φαινόμενο 
αυτό δεν είναι χαρακτηριστι-
κόμόνο στον δικό μας χώρο. 
Είναι φαινόμενο στον Ελλα-
δικό, για να μην πω παγκό-
σμιο, που οδηγεί ακόμα και 

σε διασπάσεις. Γνωστή είναι 
η στάση ενός υπουργού κατά 
το παρελθόν (Παυλόπουλος) 
που διέκοψε τη συζήτηση με 
επιτροπή εργαζομένων λέγο-
ντας: «Να τα βρείτε πρώτα με-
ταξύ σας και ύστερα να έρθετε 
να τα συζητήσουμε».

Εκείνο λοιπόν, το πρω-
ταρχικό που χρειάζεται, είναι 
η ενότητα και η κοινή εκτί-
μηση των προβλημάτων. 
Όταν υπάρχει απόφαση του 
Δ. Σ. μόνο η Διοίκηση πρέπει 
να την προωθεί. Όλοι οι άλ-
λοι ακόμα και η αντιπολίτευ-
ση έχουν υποχρέωση να την 
υπερασπίζονται και όχι να την 
αντιπολιτεύονται. Εξ άλλου 
στον συνδικαλισμό «Νίκη» 
και «Ήττα» είναι έννοιες αμφί-
δρομες και δεν δημιουργούν 
ιδιαίτερα προβλήματα στους 
συναδέλφους. Νικητές και 
Ηττημένοι έχουν τον ίδιο στό-
χο, αρκεί να θυμούνται πως 
ο Συνδικαλισμός έχει και κοι-
νωνικές προοπτικές που τον 
καταξιώνουν στο σύνολο της 
κοινωνίας και όχι μόνο στον 
εργασιακό τους χώρο.

Ενθυμούμαι τις δικές μας 
παρεμβάσεις, πριν από πολ-
λά χρόνια, τόσο σε κοινωνικά 
όσο και σε υπηρεσιακά θέμα-
τα. Με τη δική μας υπόδειξη 
και ύστερα από μεθοδευμένη 

προσπάθεια, καταφέραμε να 
εκδοθεί τότε, μια σειρά γραμ-
ματοσήμων ώστε να τιμηθεί 
η «Εθνική Αντίσταση ενάντια 
στον Χιτλερικό Φασισμό». 
Κάτι που είχαν κάνει όλες σχε-
δόν οι χώρες της Ευρώπης. Το 
εγχείρημα ήταν δύσκολο. Με 
επιμονή όμως τα καταφέρα-
με. Υπεύθυνη του φιλοτελι-
σμού ήταν τότε η κυρία Στρά-
του - της γνωστής οικογένειας. 
Η αντίδρασή της ήταν μεγάλη 
γιατί δεν μπορούσε να ξεχω-
ρίσει την «Εθνική Αντίσταση», 
που ήταν έργο όλων των Ελ-
λήνων από τον Εμφύλιο που 
δυστυχώς ακολούθησε. Τη 
θέση της πήρε - αν θυμάμαι 
καλά - η κυρία Μπουρδάρα.

Την πρότασή μας αυτή 
πρώτος αποδέχτηκε ο αξέχα-
στος Περιφερειακός ο Λεωνί-
δας Πετρίδης και την ενέκρινε 
ο τότε Γενικός Κώστας Τσίμας. 
Ο φιλοτελισμός που είναι και 
δική μας αγάπη, πρόβαλε τη 
χώρας μας, ύστερα από την 
κυκλοφορία των γραμματό-
σημων σ’ ολόκληρο τον κό-
σμο.

Μια άλλη παρέμβασή μας, 
στον Υπηρεσιακό χώρο αυτή 
τη φορά, ήταν η πρότασή μας 
να δημιουργηθούν σ’ ολό-
κληρη τη χώρα «Κέντρα Δια-
λογής» ώστε ν’ αποσυμφορη-

θεί το μοναδικό της Αθήνας 
και να περιοριστεί ο χρόνος 
διακίνησης της αλληλογραφί-
ας. Τμηματικά και σε εύλογο 
διάστημα δημιουργήθηκαν 
σ’ ολόκληρη τη χώρα άλλα 
τριάντα που έδωσαν νέες δυ-
νατότητες στην Υπηρεσιακή 
λειτουργία.

Τέλος, για να περιοριστώ 
σε τρία παραδείγματα, με 
πρωτοβουλία και φροντίδα 
του Συνδικάτου Ταχυδρόμων, 
βαπτίσαμε ένα φτωχό κορι-
τσάκι από γειτονιά της πόλης 
μας. Το βοηθήσαμε για πολλά 
χρόνια. Ανάδοχος ήταν η συ-
ναδέλφισσα Αθηνά, καλή της 
ώρα όπου κι αν διαμένει.

Όλα αυτά που εξιστορώ 
δεν έχουν, δε θέλω να έχουν 
ίχνος έπαρσης και προβολής. 
Δεν μας χρειάζεται. Οι συνά-
δελφοι εισέπραξαν τη χαρά, 
κι αυτό φτάνει. Ο Συνδικα-
λισμός όταν είναι ενωμένος 
και σωστά προσανατολισμέ-
νος, μπορεί να έχει και κοινω-
νικό χαρακτήρα και να μη πε-
ριορίζεται μόνο στη Διοίκηση 
ενός Συλλόγου. Είναι γνωστό 
πως πάντα ο ευεργέτης χαί-
ρεται πιο πολύ από τον ευ-
εργετούμενο. Τα κοράκια της 
εξουσίας δε θα μπορέσουν, 
όσο κι αν προσπαθούν, να 
μας κατασπαράξουν. 

Η ενότητα και η προοπτική - Κοινό στοιχείο του αγώνα

Εφυγε από κοντά μας ο συνά-
δελφος Νικόλαος Κέντρος, που 
υπηρέτησε και ως Περιφερειακός  
Διευθυντής Ηπείρου.  Συλλυπη-
τήρια στους οικείους του.

Η Διοίκηση

 Έφυγε από τη ζωή o συνά-
δελφος Πέτρος Κουράκος. Η 
ταφή έγινε στην ιδιαίτερη πατρίδα 
του τη Μάνη. Ηταν πιστός στους 
αγώνες και στη φιλοσοφία του. 
Συλλυπητήρια στους οικείους 
του.

Η Διοίκηση

Στις 19 Ιανουαρίου 2023,  
έφυγε από κοντά μας ο αγαπητός 
και καλός συνάδελφος Μιχαήλ 
Παναγιώτης ο οποίος εργάστη-
κε στο κεντρικό ταχυδρομείο του 
Πειραιά.

Η εξόδιος ακολουθία έγινε 
στην Νέα Σμύρνη.

Είχε την ευτυχία να δημιουρ-
γησει μια καλή και άξια οικογέ-
νεια με την σύζυγο του την Βάσω 
και τα παιδιά του τον Ακίνδυνο 
και την Μαριάνα.

Θερμά συλλυπητήρια στους 
οικείους του!

Ανδρέας Παπαδόπουλος

Η Πηνελόπη Σταματίου-Πόπ-
πη, η εκλεκτή σύζυγος του συ-
ναδέλφου Στέργιου Πόππη,  νι-
κήθηκε από την επάρατο  στα 68 
της χρόνια και αναπαύεται στην 
κοιλάδα της αιωνιότητας. Στο πέ-
ρασμά της  από το μάταιο τούτο 
κόσμο άφησε  ανεξίτηλο το απο-
τύπωμα της σεμνότητας, της  σύ-
νεσης και της καλοσύνης ως σύ-
ζυγος, ως μητέρα, ως  παιδίατρος 
και ως δήμαρχος της Ηράκλειας 
Σερρών.  Αυτή η σπάνια προσω-
πικότητα συγκέντρωνε πάνω της 
όλα τα αγαθά και τα ανθρώπινα 
προτερήματα της  προόδου, της 

προσφοράς και της αξίας, γι αυτό 
δεν υπάρχουν λόγια να μαλακώ-
σουν  τον πόνο που προκάλεσε 
σε όσους την γνώρισαν και ιδιαίτε-
ρα στην εκλεκτή  οικογένειά  της. 

Με λύπη εκφράζουμε τα θερμά 
μας συλλυπητήρια στην οικογένειά 
της και ευχόμεθα να βρει τη δύνα-
μη να καλύψει το κενό που άφησε 
πρόωρα η αγαπημένη Πόπη.  

Μηνάς Κιοφεντζόγλου και 
Χρήστος Κοντός

Ο Συνάδελφος Κώστας 
Φούρκας, καταγόμενος από τα 
Τζουμέρκα της Άρτας άραξε  στα  
ξακουστά Γιάννενα, όπου άφησε 
πρόσφατα την τελευταία πνοή 
του και αναχώρησε για το μεγάλο 

ταξίδι. Στη γυναίκα του τη Βάσω 
και τα παιδιά του εκφράζω τα 
συλλυπητήριά μου.    

Χρήστος Κοντός

Έφυγε από τη ζωή ο εξαιρε-
τικός συνάδελφος και μέλος του 
Συλλόγου μας Θανάσης Τρά-
παλης. Η νεκρώσιμη ακολουθία 
τελέστηκε στον Άγιο Τρύφωνα 
Καματερού και η ταφή πραγμα-
τοποιήθηκε στο κοιμητήριο των 
Αγίων Αναργύρων.

Τα μέλη του Διοικητικού Συμ-
βουλίου και δεκάδες συνάδελφοι 
συνόδευσαν τον Θανάση Τράπα-
λη στην τελευταία του κατοικία.

H Διοίκηση

Κοινωνικά

του Απόστολου Βουραζανίδη

Απόψεις & Σχόλια



16 ΑΠΡΙΛΙΟΣ 2023

Η κύρια σύνταξή μου 
εκδόθηκε το 2007 και 
υπολογίστηκε, όπως 

προκύπτει και από το ενημε-
ρωτικό σημείωμα σύνταξης, 
στα 2.287,86 ευρώ μικτά.

Πρόλαβα να πάρω τα 
δώρα, μόλις για μερικούς 
μήνες, αφού λίγο διάστημα 
μετά την χρεοκοπία της χώ-
ρας και την είσοδο στο μνη-
μόνιο (ν.3846/2010) έχασε 
τα «δώρα» δεδομένου ότι 
αυτά περιορίστηκαν στα 800 
ευρώ, ανά έτος.

Από την περικοπή των 
δώρων, έχασα 2.287,86 
επί 2  ίσον 4.575,12 ευρώ 
μικτά ετησίως και ακολού-
θως ελάμβανα μόλις 800 
ευρώ, μέχρι το 2012, οπότε 
και τα δώρα καταργήθηκαν, 
με νόμο του τότε Υπουρ-
γού Εργασίας της κυβέρ-
νησης της ΝΔ κ. Βρούτση 
(ν.4093/2012).

Από το 2010 είχα υποστεί 
διαδοχικές περικοπές στη σύ-
νταξή μου, από την Εισφορά 
Αλληλεγγύης Συνταξιού-
χων (ΕΑΣ) που ψηφίστηκε με 
τους νόμους 3863/2010 και 
3865/2010, χάνοντας 114,39 
ευρώ ανά μήνα, όπως φαί-
νεται στο ενημερωτικό μου 
σημείωμα.

Οι περικοπές δεν στα-
μάτησαν και οι επόμενες 
κυβερνήσεις του ΠΑΣΟΚ και 
της ΝΔ, συνέχισαν να πετσο-
κόβουν τη σύνταξή μου.

Με τους νόμους 
4024/2011 έκοψαν 185,54 
ευρώ  (Δεκέμβρης 2011),  
με το νόμο 4051/2012 άλλα 
77,06 ευρώ και με το νόμο 
4093 επίσης του 2012 μου 
έκοψαν 186,51 ευρώ (Γεννά-
ρης του 2013)

Τελικά, η σύνταξη μου 
από τις μειώσεις ΠΑΣΟΚ 
και ΝΔ, μειώθηκε από τα 
2.287,86 ευρώ, στα 1.441,04 
ευρώ. 

Επειδή μάλιστα πάλι περ-
νούσε το πλαφόν που είχαν 
βάλει έχασα άλλο ένα ποσό 

44,03 ευρώ και έτσι έφτασε 
να παίρνω 1.340,47  ευρώ 
καθαρά.

Δηλαδή από 1.854,88  
μείον 1340,47 
ίσον 514,41 
ευρώ το μήνα 
συν τα δώρα 
(περίπου 3.800 
ευρώ το χρόνο)  
που αναλογούν 
σε 320,00 ευρώ 
το μήνα σημαίνει 
ότι έχασα 835,00 
ευρώ περίπου 
κάθε μήνα!!!

Αυτό σημαί-
νει ότι έχω χάσει 
10.000 ευρώ το 
χρόνο και ως 
τώρα, κρατηθείτε, πάνω από 
120.000 ευρώ.  

Μετά τα ανωτέρω φτάσα-
με στο «νόμο Κατρούγκα-
λου» το 2016, ο οποίος με 
εξαίρεση την μείωση της κύ-
ριας σύνταξής μου  κατά 2% 
(λόγω αύξησης της εισφο-
ράς υπέρ υγείας από το 4% 
στο 6%  (Με αυτό το νόμο 
έχουμε επιβολή εισφοράς 
6% στην επικουρική που δε 
υπήρχε πριν) δεν άγγιξε την 
σύνταξή μου, ενώ αντίθετα, 
διαφύλαξε το ύψος αυτής 
όπως είχε διαμορφωθεί το 
2016, με το μηχανισμό της 
προσωπικής διαφοράς (για 
μένα είναι –5 ευρώ. 

Μη παρεξηγηθώ ο νόμος 
αυτός έχει φυσικά και μεγά-
λες αδικίες. Μείωσε τις και-
νούργιες συντάξεις (όχι του 
ΕΛ ΤΑ, λόγω των αυξημένων 
εισφορών που είχαν πληρώ-
σει οι συνάδελφοι) περίπου 
20%, έβαλε τέλος στο ΕΚΑΣ 
που είχε περικοπεί ήδη από 
προηγούμενα και διαχώρισε 

τους συνταξιούχους προ του 
2016 και μετά το 2016, παρά 
του ότι πληρώναμε τις ίδιες 
εισφορές. 

Σημειώνω ότι 
αργότερα είχα 
και μια επιστρο-
φή από τον ΕΟ-
ΠΥΥ κάποιων 
αναδρομικών. 
Αυτά προέκυψαν 
φυσικά  ύστερα 
από αγώνα. Οι 
αθεόφοβοι έκα-
ναν κρατήσεις 
για την ασθέ-
νεια και επί των 
ποσών που μας 
είχαν ήδη περι-
κόψει με τους 

νόμους που προανέφερα. 
Σε όσους ασκούν κριτική 

στον συγκεκριμένο νόμο για 
την ενσωμάτωση των περικο-
πών που είχαν προηγηθεί, η 
απάντηση είναι ότι, θα πρέπει 
να αναζητήσουν τις ευθύνες 
και πάλι σε ΠΑΣΟΚ και ΝΔ, 
που έριξαν τους μισθούς στα 
τάρταρα και που προκάλε-
σαν με τις νεοφιλελεύθερες 
πολιτικές τους, την χρεοκο-
πία της χώρας. 

Θυμίζουμε ότι, στελέχη 
των κυβερνήσεων του ΠΑ-
ΣΟΚ και της ΝΔ «απευθυνό-
μενα» τότε σε όσους είχαν 
θετική προσωπική διαφορά, 
έλεγαν ότι πρέπει να κοπεί 
και να καταργηθεί η προσω-
πική διαφορά τους, επειδή 
«ζούσαν πάνω από τις δυνα-
τότητες τους» κατηγορώντας 
μάλιστα την τότε κυβέρνηση, 
ότι «αντάλλαξε τις συντά-
ξεις με τη Μακεδονία» και 
άλλα τέτοια απίθανα.

Τώρα κοντά στο 1 εκα-
τομμύριο συνάδελφοι  δεν 

πήραν ούτε ένα ευρώ, από 
τις αυξήσεις που μοίρασαν 
οι κύριοι Χατζηδάκης και 
Μητσοτάκης, όχι λόγω του 
ύψους της προσωπικής δι-
αφοράς, αλλά επειδή έτσι 
αποφάσισε η κυβέρνηση της 
ΝΔ, που ενώ ορκιζόταν προ-
εκλογικά ότι θα καταργήσει 
τον νόμο Κατρούγκαλου  αρ-
νήθηκε να δώσει αυξήσεις σε 
όλους τους συνταξιούχους. 
Ήταν δύσκολο για την κυ-
βέρνηση εκεί που περνάει τό-
σες νυχτερινές τροπολογίες 
να περάσει και μια την ημέ-
ρα που θα δίνει την αύξηση 
7,75% και στους συναδέλ-
φους που έχουν προσωπική 
διαφορά;

Όμως, αυτοί οι συνάδελ-
φοι, πέρα από συνταξιούχοι 
είναι και φορολογούμενοι 
πολίτες και πληρώνουν 20% 
παραπάνω το κρέας στο σού-
περ μάρκετ, διστάζουν να 
πλησιάσουν στο βενζινάδικο 
ενώ όταν ανοίγουν τον λογα-
ριασμό της ΔΕΗ, τους λούζει 
κρύος ιδρώτας.

Η αγοραστική δύναμη 
της σύνταξής μας έχει μειω-
θεί σε 1,5 χρόνο λόγω του 
πληθωρισμού, σχεδόν 20%, 
αλλά ακούμε κάθε Σαββατο-
κύριακο τα πρωινάδικα της 
ενημέρωσης ότι, την σύνταξή 
μας, την έκοψε ο ΣΥΡΙΖΑ και 
ο κ.Κατρούγκαλος όχι μια 
και δυο αλλά 21 φορές!

Μάλιστα παρακολου-
θούμε  τα δελτία Τύπου που 
εκδίδει ο κ.Χατζηδάκης και 
αναρωτιόμαστε αν ξέρουμε 
γραφή και ανάγνωση. Θυμό-
μαστε  τις μειώσεις, τη σφαγή 
στην κυριολεξία των συντά-
ξεων  της περιόδου 2010-
2014, αλλά … η τηλεόραση 

λέει άλλα!
Το σωστό και το δίκαιο εί-

ναι  να ξεκινήσουμε να λαμ-
βάνουμε πίσω τα δώρα μας, 
να αυξηθεί η σύνταξη και σε 
αυτούς που έχουν προσωπι-
κή διαφορά, γιατί έχουν πρό-
βλημα επιβίωσης.

Πρέπει να αυξηθεί η σύ-
νταξή μας, γιατί μας κορόι-
δεψαν, λέγοντας μας να μην 
κάνουμε  αγωγή για τα ανα-
δρομικά.

Πρέπει να αυξηθεί η σύ-
νταξή μας, για να πάρουμε 
πίσω την χαμένη μας αξιο-
πρέπεια.

Αυτό είναι το δίκαιο 
και το σωστό.

Δεν πρέπει να συμβιβα-
στούμε ποτέ με τα χαμένα 
και πρέπει να συνεχίσουμε 
να ζητάμε να πάρουμε πίσω 
τα χρήματα που πληρώσαμε, 
τον κόπο και τον ιδρώτα μας.

Τέλος, αγαπητοί συνά-
δελφοι, γνωρίζοντας και την 
αλήθεια, αυτό που πρέπει να 
κάνουμε στις εκλογές που 
έρχονται, είναι να καταλο-
γίσουμε τις ευθύνες. Να τις 
καταλογίσουμε σε εκείνους 
που συνεχίζουν να μας εξα-
πατούν ξεδιάντροπα, δίνο-
ντας πολλά στους λίγους 
και κολλητούς και ψίχουλα 
στους πολλούς και μόνιμα 
αδικημένους, όπως εμείς.

Όσον αφορά στο επικου-
ρικό, οι περικοπές όλες έγινα 
με το πρώτο και δεύτερο 
μνημόνιο και αυτό που ζη-
τάμε με  την τροπολογία είναι 
να υπολογιστεί με τον νόμο 
Κατρούγκαλου, όπως και 
των νέων συναδέλφων που 
παίρνουν το διπλό επικου-
ρικό από εμάς.

Μείωση συντάξεων στα μνημόνια 
του Πρόεδρου Γιώργου Πεπόνη

Με προσωπικό παράδειγμα και όλα τα στοιχεία διαθέσιμα

Οι συνάδελ-

φοι που έχουν 

παράλληλη 

ασφάλιση, πριν 

το νόμο Κατρού-

γκαλου και μετά 

από αυτό να επι-

κοινωνήσουν με 

τον Σύλλογο

Η Διοίκηση του Συλλόγου σας εύχεται

Καλό Πάσχα με υγεία!
www.psselta.gr 


